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Kompanija "Color Media Communications" i magazin "Diplomacy&Commerce" tradicionalno, i ove godine
su organizovali konferenciju "Vojvodina u 2022." u velikoj sali Skupštini Autonomne pokrajine Vojvodine.
Konferenciju su podržali  Pokrajinska vlada, Skupština Autonomne Pokrajine Vojvodine, Pokrajinski
sekretarijat za kulturu, javno informisanje i odnose sa verskim zajednicama i kompanija "Dijamant". Igor
Mirović, predsednik Pokrajinske vlade je otvorio konferenciju …
Kompanija "Color Media Communications" i magazin "Diplomacy&Commerce" tradicionalno, i ove godine
su organizovali konferenciju "Vojvodina u 2022." u velikoj sali Skupštini Autonomne pokrajine Vojvodine.
Konferenciju su podržali  Pokrajinska vlada, Skupština Autonomne Pokrajine Vojvodine, Pokrajinski
sekretarijat za kulturu, javno informisanje i odnose sa verskim zajednicama i kompanija "Dijamant". Igor
Mirović, predsednik Pokrajinske vlade je otvorio konferenciju gde je rekao da je cilj konferencije da
predoči šta će u nekim najvažnijim društvenim sferama života doneti godina koja je tek počela. "Za nas
u Vojvodini je najvažnje pitanje unutrašnjeg zajedništva. Primetio sam da sam smo brod koji se zove
Vojvodina proteklih šest godina vodili  bez ijednog ozbiljnijeg međunacionalnog incidenta. To je od
izuzetnog značaja za to naše zajedništvo koje gradimo jer je ono preduslov i to ne samo kada je reč o
odnosu većinskog naroda i manjinskih zajednica već i o zajedništvu i solidarnosti i sa onim manjinskim
grupama koje su uvek u fokusu javnosti i koje se razvijaju i čija se prava nadograđuju i u tome moramo
da učestvujemo svim svojim kapacitetima što i činimo. Ovo je preduslov za ekonomski i ukupni društveni
razvoj. I mi smo taj ekonomski razvoj poslednjih šest godina provodili na jedan osmišljeni način koji je
doveo do konkretnih rezultata. 2022. godina mora biti godina snažnijeg kontinuiteta u tom smislu. 2022.
mora biti početak novog razvojnog perioda" - istakao je Mirović. U prvom panelu Vojvodina, evropski
region - Kako iskustva iz  drugih država mogu da pomognu napretku Pokrajine govorili  su: Nenad
Ivanišević, pokrajinski sekretar za privredu i turizam, Boško Vučurević, predsednik PKV, Balla Tullia
Imola, ministar,  savetnik ambasade Rumunije u Beogradu i  Nataša Pavlović,  direktorka Turističke
organizacije Vojvodine. Nenad Ivanišević, pokrajinski sekretar za privredu i turizam istakao je da Srbija
nije propustila svoju šansu u tranziciji već je i zvezda vodilja celog regiona. Kako kaže, 2000. godine je
60% mladih želelo da radi u državnoj upravi, a po poslednjem istraživanju iz 2021. manje od 20% sanja
državni posao jer žele da rade u privatnom sektoru. To pokazuje razvoj privatnih kompanija koje nude
mogućnosti da se oni zaposle. Boško Vučurević, predsednik PKV je rekao da sinergija između regiona
mora biti čvršća i jača. "Planiramo i pravimo akcione planove. Trudimo se da pokupimo dobre prakse, na
primer sa Mađarskom imamo mnogo veći izvoz od uvoza. Svakako se treba uvezivati i umrežavati kako
bismo produbljivali postojeće saradnje koje su aktivne u regionu" - istakao je Vučurević. Nataša Pavlović,
direktorka Turističke organizacije Vojvodine je ekskluzivno predstavili #vojvodinamično kao slogan za
ovu godinu s kojim će Turistička organizacija Vojvodine promovisati aktivni turizam i aktivni odmor, gde
će mnogo aktivnosti  biti  na Fruškoj gori  od kojih je izdvojila "Tour de Fruška" i  "Walk and Wine".
"Trudićemo se da dočaramo svima šta sve Vojvodina ima da ponudi i da zaista bude vojvodinamična
godina  za  sve  nas"  -  istakla  je  Pavlović.  U  drugom panelu  Zelena  agenda  i  zelena  ekonomija  -
Poljoprivreda i zaštita životne sredine kao glavni aduti održive budućnosti Vojvodine učestvovali su:
Jelena Blagojević, državni sekretar u ministarstvu poljoprivrede, šumarstva i  vodoprivrede, Stefan

Color Press group kliping centar Srbije
www.ninamedia.rs

https://nadlanu.com/662716/odrzana-konferencija-vojvodina-u-2022-zastita-zivotne-sredine-kapitalne-investicije-i-drustveni-razvitak-kljucni-za-pokrajinu/
http://www.ninamedia.rs


2/3

Medij:
Vreme:

Link:

03.02.2022 20:42

https://nadlanu.com/662716/odrzana-konferencija-vojvodina-u-2022-zastita-zivotne-sredine-kapitalne-
Autori:
Teme:

nadlanu.com

@nadlanu
Color media communications

Naslov: ODRŽANA KONFERENCIJA VOJVODINA U 2022: Zaštita životne sredine, kapitalne
investicije i društveni razvitak ključni za pokrajinu

Gligorić, dipl. ing. voćarstva i povrtlarstva, Predrag Nenin predstavnik kompanije "Dijamant", Aleksandar
Milovanović, generalni sekretar SUMP-a, Roland Kokai, direktor JP "Vojvodinašume" i Dušan Radanović,
član  upravnog  odbora  odgajivača  ovaca  Srbije  i  poljoprivredni  proizvođač.  "Poruka  svim
poljoprivrednicima je  da konkurišu  na sve konkurse koje  ministarstvo poljoprivrede,  šumarstva i
vodoprivrede raspisuje, od nacionalnih do evropskih i iz različitih fondova" - navela je Jelena Blagojević,
državni sekretar u ministarstvu poljoprivrede, šumarstva i vodoprivrede. "Sa zadovoljstvom može da se
istakne da je broj poljoprivrednika koji koristi ove subvencije sve veći, što se odražava i na naš izvoz koji
iz godine i godine raste tako da smo u 2021. godini izvezli preko pet milijardi dolara jer poljoprivrednici
unapređuju svoju proizvodnju" - istakla je Blagojević. Predrag Nenin, predstavnik kompanije "Dijamant",
objasnio je šta za njih znači da u misiji kompanije stoji biti odgovoran prema životnoj sredini i društvenoj
zajednici u celini. "Dijamant postoji preko 80 godina i najznačajnije je reći da preko 90% sirovina koje
Dijamant prerađuje potiču iz Republike Srbije, iz takozvane primarne proizvodnje i samim tim Dijamant
je upućen i na lokalnu poljoprivredu i na lokalnu proizvodnju sirovina. S druge strane, životna sredina je
nešto na šta neminovno proces u Dijamantu utiče i samim tim je to deo poslovne politike Dijamanta. Ne
samo da se formalno zadovolje zakonski zahtevi koji se neosporno moraju zadovoljiti nego se teži da se
količine zagađujućih materija dodatno smanje i ukinu" - naveo je Nenin. Roland Kokai, direktor JP
"Vojvodinašume" je istakao da se aktivno radi na pošumljavanju u skladu sa zakonom, raspoloživim
prostorom i brojem sadnica kao i zaštiti i brizi o postojećim sadnicama i da je u Vojvodini veoma važno
držati balans između obradivih oranica i šuma jer su obe strane važne za budući razvoj i napredak
pokrajine. U trećem panelu Kakve gradove, sela, puteve i mostove gradimo Na koji način da urbanizacija
Pokrajine ne ugrozi očuvanje kulturnog i industrijskog nasleđa učestvovali su: Ognjen Bjelić, pokrajinski
sekretar za energetiku, građevinarstvo i saobraćaj, Dragana Milošević, pokrajinska sekretarka za kulturu,
javno informisanje i odnose sa verskim zajednicama, Naser Mostafa, direktor projektnog biroa MHM-
Projekt  i  Slobodan  Jović,  član  Upravnog  odbora  Društva  arhitekata  Novog  Sada.  Ognjen  Bjelić,
pokrajinski sekretar za energetiku, građevinarstvo i saobraćaj istakao je da Vojvodina živi svoj san
danas. "Izdali smo najveći broj građevinskih dozvola u istoriji. preko 40% od ukupnog broja izdatih
dozvola na teritoriji Srbije. Naši dalji ciljevi su umrežavanje svih lokalnih samouprava daljom izgradnjom
puteva, brzih saobraćajnica, autoputeva, kako bi se povezali delovi pokrajine koji su bili u zapećku kako
bi učestvovali ravnopravno u tržišnoj utakmici i budu zapaženi na mapi domaćih i stranih investitora" -
naveo je Bjelić. Dragana Milošević, pokrajinska sekretarka za kulturu, javno informisanje i odnose sa
verskim zajednicama objasnila je da pod zaštitom različitog stepena ima čak 759 kulturnih dobra koja su
značajna za našu kulturu, veru i  istoriju.  "Veoma je organizovan sistem zaštite kulturne baštine i
zakonski je regulisano da pre dobijanja dozvola za gradnju, moraju nadležne institucije da provere teren
i daju svoju ocenu da li se tu može nastaviti sa planiranim građevinskim projektom. Planiranim zakonom
o kulturnom nasleđu očekujemo da će se ceo sistem i dalje unaprediti" - zaključila je Milošević. Ne samo
snaše i  salaši  -  Manjinske zajednice u Vojvodini  kao most saradnje Srbije sa regionom i  šansa za
pokretanje privrednog razvoja ruralnih područja je četvrti  panel  u kome su govorili:  Žolt  Sakalaš,
potpredsednik Pokrajinske vlade i pokrajinski sekretar za obrazovanje, propise, upravu i nacionalne
manje - nacionalne zajednice, Pavel Surovi, direktor Kulturnog centra u Kisaču, Goran Kaurić, zamenik
pokrajinskog sekretara za kulturu, javno informisanje i odnose sa verskim zajednicama, Valentin Vencel,
direktor Novosadskog pozorišta, Sergej Tamaš, savetnik u Pokrajinskom sekretarijatu za regionalni
razvoj, međuregionalnu saradnju i lokalnu samoupravu i Mirko Štark, predsednik Jevrejske opštine u
Novom Sadu. Žolt Sakalaš, potpredsednik Pokrajinske vlade i  pokrajinski sekretar za obrazovanje,
propise, upravu i nacionalne manje - nacionalne zajednice rekao je da je zaštita prava nacionalnih
manjina kod nas istorijski čvrsto utemeljena, te da se može reći da je zaštita manjinskih prava na višem
nivou  nego  u  nekim  delovima  Evrope.  "Mi  imamo  dobro  ustanovljen  sistem  i  fokus  je  raditi  na
implementaciji naših postojećih procesa i svega što smo se obavezali Akcionim planom u okviru poglavlja
23 u procesu pristupanja EU" - naglasio je Sakalaš. Goran Kaurić, zamenik pokrajinskog sekretara za
kulturu, javno informisanje i odnose sa verskim zajednicama istakao je da treba govoriti o manjinskim
zajednicama kao o mostovima saradnje ne samo unutar pokrajine već i šire, povezivanje sa regionom što
bi dovelo do razvoja ruralnih delova Vojvodine. "Jedan od strateških ciljeva Srbije je ulazak u EU gde su
naše prve komšije Mađarska, Rumunija, Hrvatska, Slovačka već članice. Većina manjinskih zajednica
ovih država je upravo u Vojvodini i to treba da bude lokomotiva da se uključe i matične zemlje i upravo
će to pospešiti prosperitet Srbije i ubrzanje pristupa EU" - pojasnio je Kaurić. U poslednjem panelu
Vojvodina je ženskog roda - Ravnopravnost polova, rodno senzitivno budžetiranje i žene kao potencijal
učestvovali su: Smiljka Jovanović, pokrajinska sekretarka za finansije, Tijana Palkovljević, upravnica
Galerije  Matice  srpske,  Aranka  Međeši,  predsednica  Etno  kluba  "Oteto  od  zaborava",  Dragana
Đermanović, predsednica Bee Premium Grupe, Nina Mitić, pomoćnica ministarke, Ministarstvo za ljudska
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i manjinska prava i društveni dijalog i Agota Vitkai Kučera, profesor, Akademije umetnosti Univerziteta u
Novom Sadu. Smiljka Jovanović, pokrajinska sekretarka za finansije je rekla da smo se u domenu
uključivanja rodne komponente proteklih godina bavili kvantitativno da uvedemo što više ovih programa
a sada krećemo sa kvalitativnog stanovišta da ih poboljšavamo i dalje implementiramo. "Pomaci se
svakako vide. Treba još raditi, ali u Vojvodini je svakako uočljivo da se inicijative prihvataju i uvode" -
istakla je Jovanović. Nina Mitić, pomoćnica ministarke, Ministarstvo za ljudska i  manjinska prava i
društveni dijalog je istakla da je Vlada u poslednjem sazivu prepoznala da rodna ravnopravnost mora
dobiti sopstveno ministarstvo koje i dokazalo svoje postojanje, prvenstveno pripremom i usvajanjem
krovnih zakona koji regulišu ovu oblast i na osnovu koji su usvojene stategije 2021-2030 i sada je
aktuelna priprema akcionih planova. "Veoma je važno da se građani uključe u javne rasprave o ovim
planovima jer će onda učestvovati u donošenju novih politika" - naglasila je Mitić. Vojvodina u 2022. je
opravdala svoj epitet da je događaj koji otvara pitanja od značaja za razvoj Vojvodine u narednoj godini.
Konferencija  je  i  dalje  dostupna  online  i  možete  je  pogledati  na  YouTube  kanalu  Color  Media
Communications. Foto: Mladen Sekulić
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U Skupštini Vojvodine danas je održana konferencija "Vojvodina u 2022." u organizaciji Kompanije "Color
Media Communications" i magazina "The Economist".Konferenciju je otvorio predsednik Pokrajinske
vlade Igor Mirović i izrazio zadovoljstvo što pokrajinska administracija već godinama učestvuje na ovom
skupu."Ove godine u Vojvodini imamo velike investicione projekte i moći ćemo da je uporedimo sa 2019.
Podsetiću da za mesec i  po dana otvaramo ultra brzu prugu Beograd-Novi Sad u koju mnogi nisu
verovali, intenziviramo radove na Fruškogorskom koridoru, privreda dobro radi i na istorijskom smo
minimumu po broju nezaposlenih u Vojvodini kojih je sada 98.000, a svemu tome doprinosi odlična
društvena klima, jer u poslednjih 6 godina nismo imali ni jedan ozbiljan međunacionalni incident i to
zajedništvo smo podsticali kroz niz konkretnih projekata", rekao je Mirović. Izvor: instagramUčesnici
konferencije su kroz pet panela razmenili iskustva i ideje od značaja za razvoj Vojvodine u narednoj
godini, a neke od tema o kojima se govorilo su zaštita životne sredine, urbanizacija Pokrajine, pokretanje
privrednog razvoja ruralnih područja i rodna ravnopravnost.Osim društvenog dijaloga o važnim temama
organizatori ističu i konkretne benefite."Jedan od primera je konferencija 2019. godine u kojoj smo kao
temu imali opasnost od pandemije, prikazali film Variola vera, i tada je sekretar za zdravstvo rekao da
opasnost nije tako daleko i da mora da budemo spremni. Institucije su se unapred pripremile i taj prvi
udar Kovida u Vojvodini je dočekan kako je i trebalo i to je pokazalo koliko je važan dijalog na ovim
konferencijama", izjavio je predsednik Color Press Grupe, Robert Čoban.Na panelima se konkretno
razgovaralo o Vojvodini kao evropskom regioni i kako iskustva iz drugih država mogu da pomognu
napretku Pokrajine, o zelenoj agendi i zelenoj ekonomiji, odnosno poljoprivredi i zaštiti životne sredine
kao glavnim adutima održive budućnosti Vojvodine.Čula su se i mišljenja o tome na koji način može da
se postigne da urbanizacija Pokrajine ne ugrozi očuvanje kulturnog i industrijskog nasleđa, kao i da li su
manjinske zajednice u Vojvodini most saradnje Srbije sa regionom i šansa za pokretanje privrednog
razvoja ruralnih područja.Jedan od panela nazvan je "Vojvodina je ženskog roda" i bio je posvećen
ravnopravnosti polova, rodno senzitivnom budžetiranju i ženama kao potencijalu privrednog razvoja.Kao
i na prethodnim, na ovoj godišnjoj konferenciji posvećenoj razvoju Vojvodine učestvovali su čelni ljudi
Pokrajinske vlade, predstavnici republičke vlade, ambasadori evropskih zemalja, ekonomisti i vodeći
privrednici iz Vojvodine.
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Predsednik Pokrajinske vlade Igor Mirović otvorio je danas konferenciju "Vojvodina u 2022", čiji je cilj da
ponudi odgovore na pitanje šta će u najvažnijim oblastima društvenog života doneti ova godina.
Na konferenciji učestvuju članovi Pokrajinske vlade, ambasadori, ekonomisti i privrednici koji će, u okviru
pet panela, razmeniti iskustva i ideje od značaja za razvoj Vojvodine.
- Sa velikim optimizmom ulazimo u 2022. godinu. Zahvaljujući snažnom odgovoru na pojavu pandemije,
uspeli smo da se vratimo na trasu dobrog trenda u odnosu na 2019. godinu i danas imamo odlične
ekonomske pokazatelje - rekao je Mirović.
Predsednik je istakao da će se danas govoriti o nekoliko tema - o zelenoj ekonomiji i zaštiti životne
sredine, velikim infrastrukturnim projektima, urbanizaciji i očuvanju kulturno-istorijskog nasleđa, kao i o
položaju nacionalnih manjina i rodnoj ravnopravnosti - temama koje su već u krugu strateških prioriteta
Pokrajinske vlade.
- Pred nama je godina koju će obeležiti veliki infrastrukturni projekti, izgradnja važnih saobraćajnica,
otvaranje  brze  pruge od Novog Sada do Beograda.  Osim toga,  nastavićemo intenzivnu izgradnju
industrijskih zona, čime stvaramo uslove za dolazak stranih investitora - rekao je Mirović.
On  je  naveo  da  je  jedno  od  najvažnijih  pitanja  u  Pokrajini  pitanje  ukupne  društvene  klime  i
međunacionalnih  odnosa,  napomenuvši  da  od  2016.  godine,  od  kada  je  izabran  za  predsednika
Pokrajinske vlade, u Vojvodini nismo imali gotovo nijedan međunacionalni incident.
Foto: Vojvodina.gov.rs
- Radili smo na izgradnji još snažnijeg poverenja između većinskog naroda i manjinskih zajednica i
upravo je ta društvena klima - klima zajedništva u Vojvodini, ali i na nivou Republike Srbije dovela do
saradnje na velikim projektima - i takve odnose ćemo negovati i u budućnosti - izjavio je Mirović.
Predsednik je podsetio na to da je Vojvodina u 2022. godinu ušla sa budžetom od gotovo 90 milijardi
dinara, što je 30 milijardi više od budžeta iz 2016. godine, ocenivši da je to rezultat koji je stvorila
privreda u Vojvodini, zahvalivši na tome privrednim društvima i privrednicima.
- To je temelj i za svaki drugi razvoj. Budžet sadrži i sve elemente rodno odgovornog budžetiranja, a
njegov znatan deo biće usmeren u poljoprivredu i ekologiju - oblasti o kojima će se i danas diskutovati",
rekao je Mirović, podsetivši da je Vojvodina prva u Srbiji donela Deklaraciju o zaštiti životne sredine, kao
i da je u toku izgradnja tri prečistača otpadnih voda.
Predsednik "Kolor pres grupe" Robert Čoban rekao je da konferencija četvrtu godinu zaredom donosi
diskusije o aktuelnim temama koje se odnose na razvoj Vojvodine, ali i sugestije, rešenja i nove predloge
za njegovo unapređenje.
(Telegraf.rs)
Pošaljite nam Vaše snimke, fotografije i priče na broj telefona +381 64 8939257 (WhatsApp / Viber /
Telegram).
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Telegraf.rs zadržava sva prava nad sadržajem. Za preuzimanje sadržaja pogledajte uputstva na stranici
Uslovi korišćenja.
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Predsednik Pokrajinske vlade Igor Mirović otvorio je danas konferenciju "Vojvodina u 2022", čiji je cilj da
ponudi odgovore na pitanje šta će u najvažnijim oblastima društvenog života doneti ova godina. Na
konferenciji učestvuju članovi Pokrajinske vlade, ambasadori, ekonomisti i privrednici koji će, u okviru
pet panela, razmeniti iskustva i ideje od značaja za razvoj Vojvodine. "Sa velikim optimizmom ulazimo u
2022. godinu. Zahvaljujući snažnom odgovoru na pojavu pandemije, uspeli smo da se vratimo na trasu
dobrog trenda u odnosu na 2019. godinu i danas imamo odlične ekonomske pokazatelje", rekao je
Mirović. Predsednik je istakao da će se danas govoriti o nekoliko tema - o zelenoj ekonomiji i zaštiti
životne sredine, velikim infrastrukturnim projektima, urbanizaciji i očuvanju kulturno-istorijskog nasleđa,
kao i o položaju nacionalnih manjina i rodnoj ravnopravnosti - temama koje su već u krugu strateških
prioriteta Pokrajinske vlade. "Pred nama je godina koju će obeležiti  veliki  infrastrukturni  projekti,
izgradnja  važnih  saobraćajnica,  otvaranje  brze  pruge  od  Novog  Sada  do  Beograda.  Osim  toga,
nastavićemo  intenzivnu  izgradnju  industrijskih  zona,  čime  stvaramo  uslove  za  dolazak  stranih
investitora", rekao je Mirović. On je naveo da je jedno od najvažnijih pitanja u Pokrajini pitanje ukupne
društvene klime i međunacionalnih odnosa, napomenuvši da od 2016. godine, od kada je izabran za
predsednika Pokrajinske vlade, u Vojvodini nismo imali gotovo nijedan međunacionalni incident. "Radili
smo na izgradnji još snažnijeg poverenja između većinskog naroda i manjinskih zajednica i upravo je ta
društvena klima - klima zajedništva u Vojvodini, ali i na nivou Republike Srbije dovela do saradnje na
velikim projektima - i takve odnose ćemo negovati i u budućnosti", izjavio je Mirović. Predsednik je
podsetio na to da je Vojvodina u 2022. godinu ušla sa budžetom od gotovo 90 milijardi dinara, što je 30
milijardi više od budžeta iz 2016. godine, ocenivši da je to rezultat koji je stvorila privreda u Vojvodini,
zahvalivši na tome privrednim društvima i privrednicima. "To je temelj i za svaki drugi razvoj. Budžet
sadrži i sve elemente rodno odgovornog budžetiranja, a njegov znatan deo biće usmeren u poljoprivredu
i ekologiju - oblasti o kojima će se i danas diskutovati", rekao je Mirović, podsetivši da je Vojvodina prva
u Srbiji donela Deklaraciju o zaštiti životne sredine, kao i da je u toku izgradnja tri prečistača otpadnih
voda. Predsednik "Kolor pres grupe" Robert Čoban rekao je da konferencija četvrtu godinu zaredom
donosi diskusije o aktuelnim temama koje se odnose na razvoj Vojvodine, ali i sugestije, rešenja i nove
predloge za njegovo unapređenje.
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Kompanija "Color Media Communications" i magazin "The Economist", nakon velikog uspeha konferencije
"Svet  u 2022.",  tradicionalno organizuju i  konferenciju "Vojvodina u 2022",  pod pokroviteljstvom
Pokrajinske vlade. Konferencija se održava danas, 3. februara 2022. u Skupštini Autonomne pokrajine
Vojvodine, sa početkom u 9.30h. Svi zainteresovani konferenciju mogu da prate i putem YouTube kanala
Color Media Communications. …
Kompanija "Color Media Communications" i magazin "The Economist", nakon velikog uspeha konferencije
"Svet  u 2022.",  tradicionalno organizuju i  konferenciju "Vojvodina u 2022",  pod pokroviteljstvom
Pokrajinske vlade. Konferencija se održava danas, 3. februara 2022. u Skupštini Autonomne pokrajine
Vojvodine, sa početkom u 9.30h. Svi zainteresovani konferenciju mogu da prate i putem YouTube kanala
Color Media Communications. Učesnici će kroz pet panela razmeniti iskustva i ideje od značaja za razvoj
Vojvodine u narednoj godini, a neke od tema o kojima će se govoriti svakako su i zaštita životne sredine,
urbanizacija Pokrajine, pokretanje privrednog razvoja ruralnih područja i rodna ravnopravnost. Kao i
prethodnih  godina,  okupićemo  čelne  ljude  Pokrajinske  vlade,  ambasadore,  ekonomiste  i  vodeće
p r i v r e d n i k e  i z  V o j v o d i n e .  K o m p l e t a n  p r o g r a m  m o ž e t e  p o g l e d a t i  n a  s a j t u :
http://communications.rs/vojvodinau2022/  Partneri  konferencije  su:Pokrajinska  vlada,  Skupština
Autonomne Pokrajine Vojvodine, Pokrajinski sekretarijat za kulturu, javno informisanje i odnose sa
verskim zajednicama, kompanija "Dijamant".
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PREDSEDNIK Pokrajinske vlade Igor Mirović otvorio je danas konferenciju "Vojvodina u 2022", čiji je cilj
da ponudi odgovore na pitanje šta će u najvažnijim oblastima društvenog života doneti ova godina.
Na konferenciji učestvuju članovi Pokrajinske vlade, ambasadori, ekonomisti i privrednici koji će, u okviru
pet panela, razmeniti iskustva i ideje od značaja za razvoj Vojvodine. - Sa velikim optimizmom ulazimo u
2022. godinu. Zahvaljujući snažnom odgovoru na pojavu pandemije, uspeli smo da se vratimo na trasu
dobrog trenda u odnosu na 2019. godinu i danas imamo odlične ekonomske pokazatelje - rekao je
Mirović. Predsednik je istakao da će se danas govoriti o nekoliko tema - o zelenoj ekonomiji i zaštiti
životne sredine, velikim infrastrukturnim projektima, urbanizaciji i očuvanju kulturno-istorijskog nasleđa,
kao i o položaju nacionalnih manjina i rodnoj ravnopravnosti - temama koje su već u krugu strateških
prioriteta Pokrajinske vlade. - Pred nama je godina koju će obeležiti  veliki  infrastrukturni projekti,
izgradnja  važnih  saobraćajnica,  otvaranje  brze  pruge  od  Novog  Sada  do  Beograda.  Osim  toga,
nastavićemo intenzivnu izgradnju industrijskih zona, čime stvaramo uslove za dolazak stranih investitora
- rekao je Mirović. On je naveo da je jedno od najvažnijih pitanja u Pokrajini pitanje ukupne društvene
klime i međunacionalnih odnosa, napomenuvši da od 2016. godine, od kada je izabran za predsednika
Pokrajinske vlade, u Vojvodini nismo imali gotovo nijedan međunacionalni incident. - Radili smo na
izgradnji  još  snažnijeg  poverenja  između  većinskog  naroda  i  manjinskih  zajednicai  upravo  je  ta
društvena klima - klima zajedništva u Vojvodini, ali i na nivou Republike Srbije dovela do saradnje na
velikim projektima - i takve odnose ćemo negovati i u budućnosti - izjavio je Mirović. Predsednik je
podsetio na to da je Vojvodina u 2022. godinu ušla sa budžetom od gotovo 90 milijardi dinara, što je 30
milijardi više od budžeta iz 2016. godine, ocenivši da je to rezultat koji je stvorila privreda u Vojvodini,
zahvalivši na tome privrednim društvima i privrednicima. - To je temelj i za svaki drugi razvoj. Budžet
sadrži i sve elemente rodno odgovornog budžetiranja, a njegov znatan deo biće usmeren u poljoprivredu
i ekologiju - oblasti o kojima će se i danas diskutovati - rekao je Mirović, podsetivši da je Vojvodina prva
u Srbiji donela Deklaraciju o zaštiti životne sredine, kao i da je u toku izgradnja tri prečistača otpadnih
voda. Predsednik "Kolor pres grupe" Robert Čoban rekao je da konferencija četvrtu godinu zaredom
donosi diskusije o aktuelnim temama koje se odnose na razvoj Vojvodine, ali i sugestije, rešenja i nove
predloge za njegovo unapređenje.
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NOVI SAD - U Skupštini Vojvodine danas je održana konferencija "Vojvodina u 2022" u organizaciji
Kompanije  "Color  Media  Communications"  i  magazina  "The  Economist".  Konferenciju  je  otvorio
predsednik Pokrajinske vlade Igor Mirović i  izrazio zadovoljstvo što pokrajinska administracija već
godinama učestvuje na ovom skupu. "Ove godine u Vojvodini imamo velike investicione projekte i moći
ćemo da je uporedimo sa 2019. Podsetiću da za mesec i po dana otvaramo ultra brzu prugu Beograd-
Novi Sad u koju mnogi nisu verovali, intenziviramo radove na Fruškogorskom koridoru, privreda dobro
radi i na istorijskom smo minimumu po broju nezaposlenih u Vojvodini kojih je sada 98.000, a svemu
tome doprinosi  odlična  društvena  klima,  jer  u  poslednjih  6  godina  nismo imali  ni  jedan  ozbiljan
međunacionalni incident i to zajedništvo smo podsticali kroz niz konkretnih projekata", rekao je Mirović.
Učesnici konferencije su kroz pet panela razmenili iskustva i ideje od značaja za razvoj Vojvodine u
narednoj godini, a neke od tema o kojima se govorilo su zaštita životne sredine, urbanizacija Pokrajine,
pokretanje privrednog razvoja ruralnih područja i rodna ravnopravnost. Osim društvenog dijaloga o
važnim temama organizatori ističu i konkretne benefite. "Jedan od primera je konferencija 2019. godine
u kojoj smo kao temu imali opasnost od pandemije, prikazali film Variola vera, i tada je sekretar za
zdravstvo rekao da opasnost nije tako daleko i da mora da budemo spremni. Institucije su se unapred
pripremile i taj prvi udar Kovida u Vojvodini je dočekan kako je i trebalo i to je pokazalo koliko je važan
dijalog na ovim konferencijama", izjavio je predsednik Color Press Grupe, Robert Čoban. Na panelima se
konkretno razgovaralo o Vojvodini kao evropskom regioni i kako iskustva iz drugih država mogu da
pomognu napretku Pokrajine, o zelenoj agendi i zelenoj ekonomiji, odnosno poljoprivredi i zaštiti životne
sredine kao glavnim adutima održive budućnosti Vojvodine. Čula su se i mišljenja o tome na koji način
može da se postigne da urbanizacija Pokrajine ne ugrozi očuvanje kulturnog i industrijskog nasleđa, kao i
da li  su manjinske zajednice u Vojvodini  most saradnje Srbije sa regionom i  šansa za pokretanje
privrednog razvoja ruralnih područja. Jedan od panela nazvan je "Vojvodina je ženskog roda" i bio je
posvećen ravnopravnosti polova, rodno senzitivnom budžetiranju i ženama kao potencijalu privrednog
razvoja. Kao i na prethodnim, na ovoj godišnjoj konferenciji posvećenoj razvoju Vojvodine učestvovali su
čelni ljudi Pokrajinske vlade, predstavnici republičke vlade, ambasadori evropskih zemalja, ekonomisti i
vodeći privrednici iz Vojvodine.
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Predsednik Pokrajinske vlade Igor Mirović otvorio je danas konferenciju "Vojvodina u 2022", čiji je cilj da
ponudi odgovore na pitanje šta će u najvažnijim oblastima društvenog života doneti ova godina. Na
konferenciji učestvuju članovi Pokrajinske vlade, ambasadori, ekonomisti i privrednici koji će, u okviru
pet panela, razmeniti iskustva i ideje od značaja za razvoj Vojvodine. "Sa velikim optimizmom ulazimo u
2022. godinu. Zahvaljujući snažnom odgovoru na pojavu pandemije, uspeli smo da se vratimo na trasu
dobrog trenda u odnosu na 2019. godinu i danas imamo odlične ekonomske pokazatelje", rekao je
Mirović. Predsednik je istakao da će se danas govoriti o nekoliko tema - o zelenoj ekonomiji i zaštiti
životne sredine, velikim infrastrukturnim projektima, urbanizaciji i očuvanju kulturno-istorijskog nasleđa,
kao i o položaju nacionalnih manjina i rodnoj ravnopravnosti - temama koje su već u krugu strateških
prioriteta Pokrajinske vlade. "Pred nama je godina koju će obeležiti  veliki  infrastrukturni  projekti,
izgradnja  važnih  saobraćajnica,  otvaranje  brze  pruge  od  Novog  Sada  do  Beograda.  Osim  toga,
nastavićemo  intenzivnu  izgradnju  industrijskih  zona,  čime  stvaramo  uslove  za  dolazak  stranih
investitora", rekao je Mirović. On je naveo da je jedno od najvažnijih pitanja u Pokrajini pitanje ukupne
društvene klime i međunacionalnih odnosa, napomenuvši da od 2016. godine, od kada je izabran za
predsednika Pokrajinske vlade, u Vojvodini nismo imali gotovo nijedan međunacionalni incident. "Radili
smo na izgradnji još snažnijeg poverenja između većinskog naroda i manjinskih zajednica i upravo je ta
društvena klima - klima zajedništva u Vojvodini, ali i na nivou Republike Srbije dovela do saradnje na
velikim projektima - i takve odnose ćemo negovati i u budućnosti", izjavio je Mirović. Predsednik je
podsetio na to da je Vojvodina u 2022. godinu ušla sa budžetom od gotovo 90 milijardi dinara, što je 30
milijardi više od budžeta iz 2016. godine, ocenivši da je to rezultat koji je stvorila privreda u Vojvodini,
zahvalivši na tome privrednim društvima i privrednicima. "To je temelj i za svaki drugi razvoj. Budžet
sadrži i sve elemente rodno odgovornog budžetiranja, a njegov znatan deo biće usmeren u poljoprivredu
i ekologiju - oblasti o kojima će se i danas diskutovati", rekao je Mirović, podsetivši da je Vojvodina prva
u Srbiji donela Deklaraciju o zaštiti životne sredine, kao i da je u toku izgradnja tri prečistača otpadnih
voda. Predsednik "Kolor pres grupe" Robert Čoban rekao je da konferencija četvrtu godinu zaredom
donosi diskusije o aktuelnim temama koje se odnose na razvoj Vojvodine, ali i sugestije, rešenja i nove
predloge za njegovo unapređenje.

Color Press group kliping centar Srbije
www.ninamedia.rs

https://vojvodjanske.rs/otvorena-konferencija-vojvodina-u-2022/
http://www.ninamedia.rs


1/1

Medij:
Vreme:

Link:

03.02.2022 15:14

https://vojvodjanske.rs/predsednik-privredne-komore-vojvodine-bosko-vucurevic-ucestvovao-na-
Autori:
Teme:

vojvodjanske.rs

Lala
Color Press group

Naslov: PREDSEDNIK PRIVREDNE KOMORE VOJVODINE BOŠKO VUČUREVIĆ UČESTVOVAO NA
KONFERENCIJI "VOJVODINA U 2022"

1629

U Skupštini AP Vojvodine održana je konferencija " Vojvodina u 2022" u organizaciji Kolor pres grupe. Na
prvom panelu nazvanom " Vojvodina, evropski region" učestvovao je predsednik Privredne komore
Vojvodine Boško Vučurević koji je tom prilikom istakao da stručne konferencije i poslovni forumi sa
zemljama iz regiona predstavljaju put i način kako da se unapredi zajednička regionalna saradnja i
otklone međusobne biznis barijere. Privredna komora Vojvodine upravo veliki deo svojih aktivnosti
usmerava na promociju vojvođanske privrede kao investicione destinacije i povezivanju malih i srednjih
privrednih društava radi uključivanja u dobavljačke lance multinacionalnih kompanija.
U tekućoj godini planiran je značajan broj susreta sa kolegama iz zemalja sa kojima je Privredna komora
Vojvodine  već  ostvarila  saradnj  umeđu  kojima  su  Đer,  Čongrad,  Budimpešta,  poslovni  forum sa
Rumunijom , nastavak saradnje sa Republikom Srpskom, Slovačkom, Poljskom ,Grčkom istakao je
Vučurević.
Na panelu su učestvovali i Pokrajinski sekretar za privredu i turizam Dr Nenad Ivanišević, direktorica
Turističke organizacije Vojvodine Nataša Pavlović, ministar savetnik ambasade Rumunije u Beogradu
Bala Tulia Imola.
Predsednik Pokrajinske vlade Igor Mirović otvorio je konferenciju "Vojvodina u 2022", čiji je cilj da ponudi
odgovore na pitanje šta će u najvažnijim oblastima društvenog života doneti ova godina.
Predsednik "Kolor pres grupe" Robert Čoban rekao je da konferencija četvrtu godinu zaredom donosi
diskusije o aktuelnim temama koje se odnose na razvoj Vojvodine, ali i sugestije, rešenja i nove predloge
za njegovo unapređenje.
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NOVI SAD - U Skupštini Vojvodine danas je održana konferencija "Vojvodina u 2022." u organizaciji
Kompanije  "Color  Media  Communications"  i  magazina  "The  Economist".  Konferenciju  je  otvorio
predsednik Pokrajinske vlade Igor Mirović i  izrazio zadovoljstvo što pokrajinska administracija već
godinama učestvuje na ovom skupu. "Ove godine u Vojvodini imamo velike investicione projekte i moći
ćemo da je uporedimo sa 2019. Podsetiću da za mesec i po dana otvaramo ultra brzu prugu Beograd-
Novi Sad u koju mnogi nisu verovali, intenziviramo radove na Fruškogorskom koridoru, privreda dobro
radi i na istorijskom smo minimumu po broju nezaposlenih u Vojvodini kojih je sada 98.000, a svemu
tome doprinosi  odlična  društvena  klima,  jer  u  poslednjih  6  godina  nismo imali  ni  jedan  ozbiljan
međunacionalni incident i to zajedništvo smo podsticali kroz niz konkretnih projekata", rekao je Mirović.
Učesnici konferencije su kroz pet panela razmenili iskustva i ideje od značaja za razvoj Vojvodine u
narednoj godini, a neke od tema o kojima se govorilo su zaštita životne sredine, urbanizacija Pokrajine,
pokretanje privrednog razvoja ruralnih područja i rodna ravnopravnost. Osim društvenog dijaloga o
važnim temama organizatori ističu i konkretne benefite. "Jedan od primera je konferencija 2019. godine
u kojoj smo kao temu imali opasnost od pandemije, prikazali film Variola vera, i tada je sekretar za
zdravstvo rekao da opasnost nije tako daleko i da mora da budemo spremni. Institucije su se unapred
pripremile i taj prvi udar Kovida u Vojvodini je dočekan kako je i trebalo i to je pokazalo koliko je važan
dijalog na ovim konferencijama", izjavio je predsednik Color Press Grupe, Robert Čoban. Na panelima se
konkretno razgovaralo o Vojvodini kao evropskom regioni i kako iskustva iz drugih država mogu da
pomognu napretku Pokrajine, o zelenoj agendi i zelenoj ekonomiji, odnosno poljoprivredi i zaštiti životne
sredine kao glavnim adutima održive budućnosti Vojvodine. Čula su se i mišljenja o tome na koji način
može da se postigne da urbanizacija Pokrajine ne ugrozi očuvanje kulturnog i industrijskog nasleđa, kao i
da li  su manjinske zajednice u Vojvodini  most saradnje Srbije sa regionom i  šansa za pokretanje
privrednog razvoja ruralnih područja. Jedan od panela nazvan je "Vojvodina je ženskog roda" i bio je
posvećen ravnopravnosti polova, rodno senzitivnom budžetiranju i ženama kao potencijalu privrednog
razvoja. Kao i na prethodnim, na ovoj godišnjoj konferenciji posvećenoj razvoju Vojvodine učestvovali su
čelni ljudi Pokrajinske vlade, predstavnici republičke vlade, ambasadori evropskih zemalja, ekonomisti i
vodeći privrednici iz Vojvodine.
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U Skupštini AP Vojvodine održana je konferencija " Vojvodina u 2022" u organizaciji Kolor pres grupe. Na
prvom panelu nazvanom " Vojvodina, evropski region" učestvovao je predsednik Privredne komore
Vojvodine Boško Vučurević koji je tom prilikom istakao da stručne konferencije i poslovni forumi sa
zemljama iz regiona predstavljaju put i način kako da se unapredi zajednička regionalna saradnja i
otklone međusobne biznis barijere. Privredna komora Vojvodine upravo veliki deo svojih aktivnosti
usmerava na promociju vojvođanske privrede kao investicione destinacije i povezivanju malih i srednjih
privrednih društava radi uključivanja u dobavljačke lance multinacionalnih kompanija. U tekućoj godini
planiran je značajan broj susreta sa kolegama iz zemalja sa kojima je Privredna komora Vojvodine već
ostvarila saradnj umeđu kojima su Đer, Čongrad, Budimpešta, poslovni forum sa Rumunijom , nastavak
saradnje sa Republikom Srpskom, Slovačkom, Poljskom ,Grčkom istakao je Vučurević. Na panelu su
učestvovali  i  Pokrajinski  sekretar za privredu i  turizam Dr Nenad Ivanišević,  direktorica Turističke
organizacije Vojvodine Nataša Pavlović, ministar savetnik ambasade Rumunije u Beogradu Bala Tulia
Imola. Predsednik Pokrajinske vlade Igor Mirović otvorio je konferenciju "Vojvodina u 2022", čiji je cilj da
ponudi  odgovore  na pitanje  šta  će  u  najvažnijim oblastima društvenog života  doneti  ova godina.
Predsednik "Kolor pres grupe" Robert Čoban rekao je da konferencija četvrtu godinu zaredom donosi
diskusije o aktuelnim temama koje se odnose na razvoj Vojvodine, ali i sugestije, rešenja i nove predloge
za njegovo unapređenje.
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Predsednik Pokrajinske vlade Igor Mirović otvorio je danas konferenciju "Vojvodina u 2022", čiji je cilj da
ponudi odgovore na pitanje šta će u najvažnijim oblastima društvenog života doneti ova godina.
Na konferenciji učestvuju članovi Pokrajinske vlade, ambasadori, ekonomisti i privrednici koji će, u okviru
pet panela, razmeniti iskustva i ideje od značaja za razvoj Vojvodine. "Sa velikim optimizmom ulazimo u
2022. godinu. Zahvaljujući snažnom odgovoru na pojavu pandemije, uspeli smo da se vratimo na trasu
dobrog trenda u odnosu na 2019. godinu i danas imamo odlične ekonomske pokazatelje", rekao je
Mirović. Predsednik je istakao da će se danas govoriti o nekoliko tema - o zelenoj ekonomiji i zaštiti
životne sredine, velikim infrastrukturnim projektima, urbanizaciji i očuvanju kulturno-istorijskog nasleđa,
kao i o položaju nacionalnih manjina i rodnoj ravnopravnosti - temama koje su već u krugu strateških
prioriteta Pokrajinske vlade. "Pred nama je godina koju će obeležiti  veliki  infrastrukturni  projekti,
izgradnja  važnih  saobraćajnica,  otvaranje  brze  pruge  od  Novog  Sada  do  Beograda.  Osim  toga,
nastavićemo  intenzivnu  izgradnju  industrijskih  zona,  čime  stvaramo  uslove  za  dolazak  stranih
investitora", rekao je Mirović. On je naveo da je jedno od najvažnijih pitanja u Pokrajini pitanje ukupne
društvene klime i međunacionalnih odnosa, napomenuvši da od 2016. godine, od kada je izabran za
predsednika Pokrajinske vlade, u Vojvodini nismo imali gotovo nijedan međunacionalni incident. "Radili
smo na izgradnji još snažnijeg poverenja između većinskog naroda i manjinskih zajednica i upravo je ta
društvena klima - klima zajedništva u Vojvodini, ali i na nivou Republike Srbije dovela do saradnje na
velikim projektima - i takve odnose ćemo negovati i u budućnosti", izjavio je Mirović. Predsednik je
podsetio na to da je Vojvodina u 2022. godinu ušla sa budžetom od gotovo 90 milijardi dinara, što je 30
milijardi više od budžeta iz 2016. godine, ocenivši da je to rezultat koji je stvorila privreda u Vojvodini,
zahvalivši na tome privrednim društvima i privrednicima. "To je temelj i za svaki drugi razvoj. Budžet
sadrži i sve elemente rodno odgovornog budžetiranja, a njegov znatan deo biće usmeren u poljoprivredu
i ekologiju - oblasti o kojima će se i danas diskutovati", rekao je Mirović, podsetivši da je Vojvodina prva
u Srbiji donela Deklaraciju o zaštiti životne sredine, kao i da je u toku izgradnja tri prečistača otpadnih
voda. Predsednik "Kolor pres grupe" Robert Čoban rekao je da konferencija četvrtu godinu zaredom
donosi diskusije o aktuelnim temama koje se odnose na razvoj Vojvodine, ali i sugestije, rešenja i nove
predloge za njegovo unapređenje.
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Kompanija "Color Media Communications" i magazin "The Economist", nakon velikog uspeha konferencije
"Svet  u 2022.",  tradicionalno organizuju i  konferenciju "Vojvodina u 2022",  pod pokroviteljstvom
Pokrajinske vlade. Konf
Linkedin
Kompanija "Color Media Communications" i magazin "The Economist", nakon velikog uspeha konferencije
"Svet  u 2022.",  tradicionalno organizuju i  konferenciju "Vojvodina u 2022",  pod pokroviteljstvom
Pokrajinske vlade.
Konferencija se održava danas, 3. februara 2022. u Skupštini  Autonomne pokrajine Vojvodine, sa
početkom u 9.30h. Svi zainteresovani konferenciju mogu da prate i putem YouTube kanala Color Media
Communications.
Učesnici će kroz pet panela razmeniti iskustva i ideje od značaja za razvoj Vojvodine u narednoj godini, a
neke od tema o kojima će se govoriti  svakako su i  zaštita životne sredine, urbanizacija Pokrajine,
pokretanje privrednog razvoja ruralnih područja i rodna ravnopravnost.
Kao i prethodnih godina, okupićemo čelne ljude Pokrajinske vlade, ambasadore, ekonomiste i vodeće
privrednike iz Vojvodine.
Kompletan program možete pogledati na sajtu: http://communications.rs/vojvodinau2022/
Partneri  konferencije su:Pokrajinska vlada, Skupština Autonomne Pokrajine Vojvodine, Pokrajinski
sekretarijat za kulturu, javno informisanje i odnose sa verskim zajednicama, kompanija "Dijamant".
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NOVI SAD -U Skupštini Vojvodine danas je održana konferencija "Vojvodina u 2022" u organizaciji
Kompanije  "Color  Media  Communications"  i  magazina  "The  Economist".  Konferenciju  je  otvorio
predsednik Pokrajinske vlade Igor NOVI SAD -U Skupštini Vojvodine danas je održana konferencija
"Vojvodina u 2022" u organizaciji Kompanije "Color Media Communications" i magazina "The Economist".
Konferenciju je otvorio predsednik Pokrajinske vlade Igor Mirović i izrazio zadovoljstvo što pokrajinska
administracija  već  godinama  učestvuje  na  ovom  skupu.  "Ove  godine  u  Vojvodini  imamo  velike
investicione projekte i moći ćemo da je uporedimo sa 2019. Podsetiću da za mesec i po dana otvaramo
ultra brzu prugu Beograd-Novi Sad u koju mnogi nisu verovali, intenziviramo radove na Fruškogorskom
koridoru, privreda dobro radi i na istorijskom smo minimumu po broju nezaposlenih u Vojvodini kojih je
sada 98.000, a svemu tome doprinosi odlična društvena klima, jer u poslednjih 6 godina nismo imali ni
jedan ozbiljan međunacionalni incident i to zajedništvo smo podsticali kroz niz konkretnih projekata",
rekao je Mirović.
Tanjug
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The Color Media Communications Company and Diplomacy&Commerce magazine held the traditional
conference  called  in  the  big  hall  of  the  Assembly  of  the  Autonomous Province  of  Vojvodina.  The
conference was
 The Color Media Communications CompanyandDiplomacy&Commercemagazine held the traditional
conference  called  in  the  big  hall  of  the  Assembly  of  the  Autonomous Province  of  Vojvodina.  The
conference was opened by Igor Mirović, the Head of the Vojvodinian government, who said that the
conference's goal of the conference was to present projections for 2022 for some of the most important
segments of social life.
"Internal  unity is  the most  important  issue for  us,  in  Vojvodina.  This  is  a  prerequisite  for  overall
economic and social development. We have been facilitating economic development for the last six years
in a well-thought-out way that has led to concrete results," Mr Mirović pointed out. Robert Čoban,
President of Color Press Group and the conference organizer said, at the opening, that it gave him great
pleasure to see that the conference was held for the fourth consecutive time and that the gathered
participants would discuss crucial issues for Vojvodina's development. "We are here not only to talk
about achieved results but also to try to forecast certain events that will take place this year and draw
the attention of decision-makers to topics that concern all of us," Mr Čoban added. Participants of the
following panel discussions presented their observations and views:
Vojvodina,  a  European  region-  How  experiences  from  other  countries  can  aid  the  Province's
development?
Green agenda and green economy -Agriculture and environmental protection as the main trump cards of
Vojvodina's sustainable future.
Cities,  villages,  roads  and  bridges  that  we  are  building  -How  to  make  sure  that  the  Province's
urbanization does not jeopardize cultural and industrial heritage?
Vojvodina is  more than just  farms- Minority communities in Vojvodina as a bridge of  cooperation
between Serbia and the region and an opportunity to instigate economic development in rural areas.
Vojvodina is female -Gender equality, gender-sensitive budgeting and women as potential.
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Predsednik Pokrajinske vlade Igor Mirović otvorio je danas konferenciju "Vojvodina u 2022", čiji je cilj da
ponudi odgovore na pitanje šta će u najvažnijim oblastima društvenog života doneti ova godina. Na
konferenciji uče
 Predsednik Pokrajinske vlade Igor Mirović otvorio je danas konferenciju "Vojvodina u 2022", čiji je cilj da
ponudi odgovore na pitanje šta će u najvažnijim oblastima društvenog života doneti ova godina.
Na konferenciji učestvuju članovi Pokrajinske vlade, ambasadori, ekonomisti i privrednici koji će, u okviru
pet panela, razmeniti iskustva i ideje od značaja za razvoj Vojvodine.
"Sa velikim optimizmom ulazimo u 2022. godinu. Zahvaljujući snažnom odgovoru na pojavu pandemije,
uspeli smo da se vratimo na trasu dobrog trenda u odnosu na 2019. godinu i danas imamo odlične
ekonomske pokazatelje", rekao je Mirović.
Predsednik je istakao da će se danas govoriti o nekoliko tema - o zelenoj ekonomiji i zaštiti životne
sredine, velikim infrastrukturnim projektima, urbanizaciji i očuvanju kulturno-istorijskog nasleđa, kao i o
položaju nacionalnih manjina i rodnoj ravnopravnosti - temama koje su već u krugu strateških prioriteta
Pokrajinske vlade.
"Pred nama je godina koju će obeležiti veliki infrastrukturni projekti, izgradnja važnih saobraćajnica,
otvaranje  brze  pruge od Novog Sada do Beograda.  Osim toga,  nastavićemo intenzivnu izgradnju
industrijskih zona, čime stvaramo uslove za dolazak stranih investitora", rekao je Mirović.
On  je  naveo  da  je  jedno  od  najvažnijih  pitanja  u  Pokrajini  pitanje  ukupne  društvene  klime  i
međunacionalnih  odnosa,  napomenuvši  da  od  2016.  godine,  od  kada  je  izabran  za  predsednika
Pokrajinske vlade, u Vojvodini nismo imali gotovo nijedan međunacionalni incident.
"Radili smo na izgradnji još snažnijeg poverenja između većinskog naroda i manjinskih zajednica i upravo
je ta društvena klima - klima zajedništva u Vojvodini, ali i na nivou Republike Srbije dovela do saradnje
na velikim projektima - i takve odnose ćemo negovati i u budućnosti", izjavio je Mirović.
Predsednik je podsetio na to da je Vojvodina u 2022. godinu ušla sa budžetom od gotovo 90 milijardi
dinara, što je 30 milijardi više od budžeta iz 2016. godine, ocenivši da je to rezultat koji je stvorila
privreda u Vojvodini, zahvalivši na tome privrednim društvima i privrednicima.
"To je temelj i za svaki drugi razvoj. Budžet sadrži i sve elemente rodno odgovornog budžetiranja, a
njegov znatan deo biće usmeren u poljoprivredu i ekologiju - oblasti o kojima će se i danas diskutovati",
rekao je Mirović, podsetivši da je Vojvodina prva u Srbiji donela Deklaraciju o zaštiti životne sredine, kao
i da je u toku izgradnja tri prečistača otpadnih voda.
Predsednik "Kolor pres grupe" Robert Čoban rekao je da konferencija četvrtu godinu zaredom donosi
diskusije o aktuelnim temama koje se odnose na razvoj Vojvodine, ali i sugestije, rešenja i nove predloge
za njegovo unapređenje.
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"Vojvodina u 2022" (Foto)
 Kompanija "Color Media Communications" zajednos sa magazinom "Diplomacy&Commerce" još jednom
je organizova konferenciju koja ove godine nosi naziv "Vojvodina u 2022.". Konferencija se održala danas
u  Skupštini  Autonomne  pokrajine  Vojvodine  u  Novom Sadu.  Konferenciju  je  otvorio  predsednik
Pokrajinske vlade, Igor Mirović, a neki od prisutnih bili su i predsednik Privredne komore Vojvodine,
Boško Vučurović, Nenad Ivanišević, pokrajinski sekretar za privredu i turizam, direktorica Turističke
organizacije Vojvodine - Nataša Pavlović i Balla Tullia Imola, ministar, savetnik ambasade Rumunije u
Beogradu.
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NOVI SAD: U Skupštini Vojvodine danas je održana konferencija "Vojvodina u 2022." u organizaciji
Kompanije  "Color  Media  Communications"  i  magazina  "The  Economist".  Foto:  Color  Media
Communications Konferenciju je otvorio predsednik vlade AP Vojvodine Igor Mirović i izrazio zadovoljstvo
što pokrajinska administracija već godinama učestvuje na ovom skupu. Ove godine u Vojvodini imamo
velike investicione projekte i moći ćemo da je uporedimo sa 2019. Podsetiću da za mesec i po dana
otvaramo ultra brzu prugu Beograd-Novi Sad u koju mnogi nisu verovali,  intenziviramo radove na
Fruškogorskom koridoru, privreda dobro radi i na istorijskom smo minimumu po broju nezaposlenih u
Vojvodini kojih je sada 98.000, a svemu tome doprinosi odlična drustvena klima, jer u posednjih 6
godina nismo imali ni jedan ozbiljan međunacionalni incident i to zajedništvo smo podsticali kroz niz
konkretnih projekata, rekao je Mirović. Učesnici konferencije su kroz pet panela razmenili iskustva i ideje
od značaja za razvoj Vojvodine u narednoj godini, a neke od tema o kojima se govorilo su zaštita životne
sredine, urbanizacija Pokrajine, pokretanje privrednog razvoja ruralnih područja i rodna ravnopravnost.
Osim društvenog dijaloga o važnim temama organizatori ističu i konkretne benefite. Jedan od primera je
konferencija 2019. godine u kojoj smo kao temu imali opasnost od pandemije, prikazali film Variola vera,
i  tada je sekretar za zdravstvo rekao da opasnost nije tako daleko i  da mora da budemo spremni.
Institucije su se unapred pripremile i taj prvi udar Kovida u Vojvodini je dočekan kako je i trebalo i to je
pokazalo koliko je važan dijalog na ovim konferencijama, izjavio je predsednik Color pres grupe, Robert
Čoban. Na panelima se konkretno razgovaralo o Vojvodini kao evropskom regioni i kako iskustva iz
drugih država mogu da pomognu napretku Pokrajine, o zelenoj agendi i zelenoj ekonomiji, odnosno
poljoprivredi i zaštiti životne sredine kao glavnim adutima održive budućnosti Vojvodine. Čula su se i
mišljenja o tome na koji  način može da se postigne da urbanizacija Pokrajine ne ugrozi  očuvanje
kulturnog i industrijskog nasleđa, kao i da li su manjinske zajednice u Vojvodini most saradnje Srbije sa
regionom i  šansa za pokretanje privrednog razvoja ruralnih područja.  Jedan od panela nazvan je
"Vojvodina je ženskog roda" i bio je posvećen ravnopravnosti polova, rodno senzitivnom budžetiranju i
ženama kao  potencijalu  privrednog razvoja.  Kao  i  na  prethodnim,  na  ovoj  godišnjoj  konferenciji
posvećenoj razvoju Vojvodine učestvovali su čelni ljudi Pokrajinske vlade, predstavnici republičke vlade,
ambasadori evropskih zemalja, ekonomisti i vodeći privrednici iz Vojvodine. Konferenciju je otvorio
predsednik vlade AP Vojvodine Igor Mirović i izrazio zadovoljstvo što pokrajinska administracija već
godinama učestvuje na ovom skupu. Ove godine u Vojvodini imamo velike investicione projekte i moći
ćemo da je uporedimo sa 2019. Podsetiću da za mesec i po dana otvaramo ultra brzu prugu Beograd-
Novi Sad u koju mnogi nisu verovali, intenziviramo radove na Fruškogorskom koridoru, privreda dobro
radi i na istorijskom smo minimumu po broju nezaposlenih u Vojvodini kojih je sada 98.000, a svemu
tome  doprinosi  odlična  drustvena  klima,  jer  u  posednjih  6  godina  nismo  imali  ni  jedan  ozbiljan
međunacionalni incident i to zajedništvo smo podsticali kroz niz konkretnih projekata, rekao je Mirović.
Učesnici konferencije su kroz pet panela razmenili iskustva i ideje od značaja za razvoj Vojvodine u
narednoj godini, a neke od tema o kojima se govorilo su zaštita životne sredine, urbanizacija Pokrajine,
pokretanje privrednog razvoja ruralnih područja i rodna ravnopravnost. Osim društvenog dijaloga o
važnim temama organizatori ističu i konkretne benefite. Jedan od primera je konferencija 2019. godine u
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kojoj smo kao temu imali opasnost od pandemije, prikazali  film Variola vera, i  tada je sekretar za
zdravstvo rekao da opasnost nije tako daleko i da mora da budemo spremni. Institucije su se unapred
pripremile i taj prvi udar Kovida u Vojvodini je dočekan kako je i trebalo i to je pokazalo koliko je važan
dijalog na ovim konferencijama, izjavio je predsednik Color pres grupe, Robert Čoban. Na panelima se
konkretno razgovaralo o Vojvodini kao evropskom regioni i kako iskustva iz drugih država mogu da
pomognu napretku Pokrajine, o zelenoj agendi i zelenoj ekonomiji, odnosno poljoprivredi i zaštiti životne
sredine kao glavnim adutima održive budućnosti Vojvodine. Čula su se i mišljenja o tome na koji način
može da se postigne da urbanizacija Pokrajine ne ugrozi očuvanje kulturnog i industrijskog nasleđa, kao i
da li  su manjinske zajednice u Vojvodini  most saradnje Srbije sa regionom i  šansa za pokretanje
privrednog razvoja ruralnih područja. Jedan od panela nazvan je "Vojvodina je ženskog roda" i bio je
posvećen ravnopravnosti polova, rodno senzitivnom budžetiranju i ženama kao potencijalu privrednog
razvoja. Kao i na prethodnim, na ovoj godišnjoj konferenciji posvećenoj razvoju Vojvodine učestvovali su
čelni ljudi Pokrajinske vlade, predstavnici republičke vlade, ambasadori evropskih zemalja, ekonomisti i
vodeći privrednici iz Vojvodine. Internet portal novosadskog lista Dnevnik. © 2022 Dnevnik Vojvodina
pres doo. Sva prava zadržana.
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NOVI SAD - U Skupštini Vojvodine danas je održana konferencija "Vojvodina u 2022" u organizaciji
Kompanije  "Color  Media  Communications"  i  magazina  "The  Economist".  Konferenciju  je  otvorio
predsednik Pokrajinske vlade Igor Mirović i  izrazio zadovoljstvo što pokrajinska administracija već
godinama učestvuje na ovom skupu. "Ove godine u Vojvodini imamo velike investicione projekte i moći
ćemo da je uporedimo sa 2019. Podsetiću da za mesec i po dana otvaramo ultra brzu prugu Beograd-
Novi Sad u koju mnogi nisu verovali, intenziviramo radove na Fruškogorskom koridoru, privreda dobro
radi i na istorijskom smo minimumu po broju nezaposlenih u Vojvodini kojih je sada 98.000, a svemu
tome doprinosi  odlična  društvena  klima,  jer  u  poslednjih  6  godina  nismo imali  ni  jedan  ozbiljan
međunacionalni incident i to zajedništvo smo podsticali kroz niz konkretnih projekata", rekao je Mirović.
Učesnici konferencije su kroz pet panela razmenili iskustva i ideje od značaja za razvoj Vojvodine u
narednoj godini, a neke od tema o kojima se govorilo su zaštita životne sredine, urbanizacija Pokrajine,
pokretanje privrednog razvoja ruralnih područja i rodna ravnopravnost. Osim društvenog dijaloga o
važnim temama organizatori ističu i konkretne benefite. "Jedan od primera je konferencija 2019. godine
u kojoj smo kao temu imali opasnost od pandemije, prikazali film Variola vera, i tada je sekretar za
zdravstvo rekao da opasnost nije tako daleko i da mora da budemo spremni. Institucije su se unapred
pripremile i taj prvi udar Kovida u Vojvodini je dočekan kako je i trebalo i to je pokazalo koliko je važan
dijalog na ovim konferencijama", izjavio je predsednik Color Press Grupe, Robert Čoban. Na panelima se
konkretno razgovaralo o Vojvodini kao evropskom regioni i kako iskustva iz drugih država mogu da
pomognu napretku Pokrajine, o zelenoj agendi i zelenoj ekonomiji, odnosno poljoprivredi i zaštiti životne
sredine kao glavnim adutima održive budućnosti Vojvodine. Čula su se i mišljenja o tome na koji način
može da se postigne da urbanizacija Pokrajine ne ugrozi očuvanje kulturnog i industrijskog nasleđa, kao i
da li  su manjinske zajednice u Vojvodini  most saradnje Srbije sa regionom i  šansa za pokretanje
privrednog razvoja ruralnih područja. Jedan od panela nazvan je "Vojvodina je ženskog roda" i bio je
posvećen ravnopravnosti polova, rodno senzitivnom budžetiranju i ženama kao potencijalu privrednog
razvoja. Kao i na prethodnim, na ovoj godišnjoj konferenciji posvećenoj razvoju Vojvodine učestvovali su
čelni ljudi Pokrajinske vlade, predstavnici republičke vlade, ambasadori evropskih zemalja, ekonomisti i
vodeći privrednici iz Vojvodine.
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Predsednik Pokrajinske vlade Igor Mirović otvorio je danas konferenciju Vojvodina u 2022, čiji je cilj da
ponudi odgovore na pitanje šta će u najvažnijim oblastima ...
Predsednik Pokrajinske vlade Igor Mirović otvorio je danas konferenciju "Vojvodina u 2022", čiji je cilj da
ponudi odgovore na pitanje šta će u najvažnijim oblastima društvenog života doneti ova godina. Na
konferenciji učestvuju članovi Pokrajinske vlade, ambasadori, ekonomisti i privrednici koji će, u okviru
pet panela, razmeniti iskustva i ideje od značaja za razvoj Vojvodine. "Sa velikim optimizmom ulazimo u
2022. godinu. Zahvaljujući snažnom odgovoru na pojavu pandemije, uspeli smo da se vratimo na trasu
dobrog trenda u odnosu na 2019. godinu i danas imamo odlične ekonomske pokazatelje", rekao je
Mirović. Predsednik je istakao da će se danas govoriti o nekoliko tema - o zelenoj ekonomiji i zaštiti
životne sredine, velikim infrastrukturnim projektima, urbanizaciji i očuvanju kulturno-istorijskog nasleđa,
kao i o položaju nacionalnih manjina i rodnoj ravnopravnosti - temama koje su već u krugu strateških
prioriteta Pokrajinske vlade. "Pred nama je godina koju će obeležiti  veliki  infrastrukturni  projekti,
izgradnja  važnih  saobraćajnica,  otvaranje  brze  pruge  od  Novog  Sada  do  Beograda.  Osim  toga,
nastavićemo  intenzivnu  izgradnju  industrijskih  zona,  čime  stvaramo  uslove  za  dolazak  stranih
investitora", rekao je Mirović. On je naveo da je jedno od najvažnijih pitanja u Pokrajini pitanje ukupne
društvene klime i međunacionalnih odnosa, napomenuvši da od 2016. godine, od kada je izabran za
predsednika Pokrajinske vlade, u Vojvodini nismo imali gotovo nijedan međunacionalni incident. "Radili
smo na izgradnji još snažnijeg poverenja između većinskog naroda i manjinskih zajednica i upravo je ta
društvena klima - klima zajedništva u Vojvodini, ali i na nivou Republike Srbije dovela do saradnje na
velikim projektima - i takve odnose ćemo negovati i u budućnosti", izjavio je Mirović. Predsednik je
podsetio na to da je Vojvodina u 2022. godinu ušla sa budžetom od gotovo 90 milijardi dinara, što je 30
milijardi više od budžeta iz 2016. godine, ocenivši da je to rezultat koji je stvorila privreda u Vojvodini,
zahvalivši na tome privrednim društvima i privrednicima. "To je temelj i za svaki drugi razvoj. Budžet
sadrži i sve elemente rodno odgovornog budžetiranja, a njegov znatan deo biće usmeren u poljoprivredu
i ekologiju - oblasti o kojima će se i danas diskutovati", rekao je Mirović, podsetivši da je Vojvodina prva
u Srbiji donela Deklaraciju o zaštiti životne sredine, kao i da je u toku izgradnja tri prečistača otpadnih
voda. Predsednik "Kolor pres grupe" Robert Čoban rekao je da konferencija četvrtu godinu zaredom
donosi diskusije o aktuelnim temama koje se odnose na razvoj Vojvodine, ali i sugestije, rešenja i nove
predloge za njegovo unapređenje. (Kurir/vojvodina.gov.rs)
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Kompanija "Color Media Communications" i magazin "Diplomacy&Commerce" tradicionalno, i ove godine
su  organizovali  konferenciju  "Vojvodina  u  2022."  koja  je  upravo  počela  u  velikoj  sali  Skupštini
Autonomne pokrajine Vojvodine. Konferenciju je otvorio Igor Mirović, predsednik Pokrajinske vlade koji
je rekao da je cilj konferencije da predoči šta će u nekim najvažnijim društvenim sferama života doneti
godina …
Kompanija "Color Media Communications" i magazin "Diplomacy&Commerce" tradicionalno, i ove godine
su  organizovali  konferenciju  "Vojvodina  u  2022."  koja  je  upravo  počela  u  velikoj  sali  Skupštini
Autonomne pokrajine Vojvodine. Konferenciju je otvorio Igor Mirović, predsednik Pokrajinske vlade koji
je rekao da je cilj konferencije da predoči šta će u nekim najvažnijim društvenim sferama života doneti
godina koja je tek počela. "Za nas u Vojvodini je najvažnje pitanje unutrašnjeg zajedništva. Primetio sam
da  sam  smo  brod  koji  se  zove  Vojvodina  proteklih  šest  godina  vodili  bez  ijednog  ozbiljnijeg
međunacionalog incidenta. To je od izuzetnog značaja za to naše zajedništvo koje gradimo jer je ono
preduslov i to ne samo kada je reč o odnosu većinskog naroda i manjinskih zajednica već i o zajedništvu
i solidarnosti i sa onim manjinskim grupama koje su uvek u fokusu javnosti i koje se razvijaju i čija se
prava nadograđuju i u tome moramo da učestvujemo svim svojim kapacitetima što i činimo. Ovo je
preduslov za ekonomski i ukupni društveni razvoj. I mi smo taj ekonomski razvoj poslednjih šest godina
sprovodili na jedan osmišljeni način koji je doveo do konkretnih rezultata. 2022. godina mora biti godina
snažnijeg kontinuiteta u tom smislu. 2022. mora biti početak novog razvojnog perioda" - istakao je
Mirović. "Sa velikim optimizmom ulazimo u 2022. godinu i kada je reč o ekonomskom razvoju i kada je
reč o očuvanju društvene stabilnosti i osobenosti koju Vojvodina ima. Vojvodina je u proteklih šest
godina dobila mnogo konkretnih stvari,  nije bilo prazne priče,  prema programu koji  je bio veoma
konkretan i očekujem da i u narednoj godini nastavimo sa istim tempom" - zaključio je Mirović. Robert
Čoban, predsednik Color Press Group i organizator konferencije je na otvaranju, takođe rekao da ima
zadovoljstvo da već četvrtu godinu se ovde okupljamo i razgovaramo o ključnim temama za dalji razvoj
Vojvodine. Ne samo da govorimo o dostignutim rezultatima već i da pokušamo da predvidimo neke
događaje koji će se dogoditi u ovoj godini i da skrenemo pažnju ljudima koji donose odluke na teme koje
se tiču svih nas. Konferencija je postala prepoznatljiva kao događaj koji otvara pitanja od značaja za
razvoj Vojvodine u narednoj godini.  Učesnici  će kroz pet panela razgovarati  o privredi,  zdravstvu,
turizmu, kulturi i mnogim drugim temama u uslovima "nove normalnosti". Upravo zato i konferencija se
održava u hibridnom obliku kako bi svi koji nisu u mogućnosti da budu u svečanoj sali, konferneciju
mogu pratiti putem direktnog prenosa na YouTube kanalu Color Media Communications. U prvom panelu
koji je u toku, Vojvodina, evropski region - Kako iskustva iz drugih država mogu da pomognu napretku
Pokrajine učestvuju: Nenad Ivanišević, pokrajinski sekretar za privredu i turizam, Boško Vučurević,
predsednik PKV, Balla Tullia Imola, ministar, savetnik ambasade Rumunije u Beogradu i Nataša Pavlović,
direktorka Turističke organizacije Vojvodine. Više o programu konferencije možete pogledati na linku:
http://communications.rs/vojvodinau2022/
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Predsednik Pokrajinske vlade Igor Mirović otvorio je danas konferenciju "Vojvodina u 2022", čiji je cilj da
ponudi odgovore na pitanje šta će u najvažnijim oblastima društvenog života doneti ova godina.Na
konferenciji učestvuju članovi Pokrajinske vlade, ambasadori, ekonomisti i privrednici koji će, u okviru
pet panela, razmeniti iskustva i ideje od značaja za razvoj Vojvodine. "Sa velikim optimizmom ulazimo u
2022. godinu. Zahvaljujući snažnom odgovoru na pojavu pandemije, uspeli smo da se vratimo na trasu
dobrog trenda u odnosu na 2019. godinu i danas imamo odlične ekonomske pokazatelje", rekao je
Mirović. Predsednik je istakao da će se danas govoriti o nekoliko tema - o zelenoj ekonomiji i zaštiti
životne sredine, velikim infrastrukturnim projektima, urbanizaciji i očuvanju kulturno-istorijskog nasleđa,
kao i o položaju nacionalnih manjina i rodnoj ravnopravnosti - temama koje su već u krugu strateških
prioriteta Pokrajinske vlade. "Pred nama je godina koju će obeležiti  veliki  infrastrukturni  projekti,
izgradnja  važnih  saobraćajnica,  otvaranje  brze  pruge  od  Novog  Sada  do  Beograda.  Osim  toga,
nastavićemo  intenzivnu  izgradnju  industrijskih  zona,  čime  stvaramo  uslove  za  dolazak  stranih
investitora", rekao je Mirović. On je naveo da je jedno od najvažnijih pitanja u Pokrajini pitanje ukupne
društvene klime i međunacionalnih odnosa, napomenuvši da od 2016. godine, od kada je izabran za
predsednika Pokrajinske vlade, u Vojvodini nismo imali gotovo nijedan međunacionalni incident. "Radili
smo na izgradnji još snažnijeg poverenja između većinskog naroda i manjinskih zajednica i upravo je ta
društvena klima - klima zajedništva u Vojvodini, ali i na nivou Republike Srbije dovela do saradnje na
velikim projektima - i takve odnose ćemo negovati i u budućnosti", izjavio je Mirović. Predsednik je
podsetio na to da je Vojvodina u 2022. godinu ušla sa budžetom od gotovo 90 milijardi dinara, što je 30
milijardi više od budžeta iz 2016. godine, ocenivši da je to rezultat koji je stvorila privreda u Vojvodini,
zahvalivši na tome privrednim društvima i privrednicima. "To je temelj i za svaki drugi razvoj. Budžet
sadrži i sve elemente rodno odgovornog budžetiranja, a njegov znatan deo biće usmeren u poljoprivredu
i ekologiju - oblasti o kojima će se i danas diskutovati", rekao je Mirović, podsetivši da je Vojvodina prva
u Srbiji donela Deklaraciju o zaštiti životne sredine, kao i da je u toku izgradnja tri prečistača otpadnih
voda. Predsednik "Kolor pres grupe" Robert Čoban rekao je da konferencija četvrtu godinu zaredom
donosi diskusije o aktuelnim temama koje se odnose na razvoj Vojvodine, ali i sugestije, rešenja i nove
predloge za njegovo unapređenje.
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Kompanija "Color Media Communications" i magazin "Diplomacy&Commerce" tradicionalno, i ove godine
su organizovali konferenciju "Vojvodina u 2022." u velikoj sali Skupštini Autonomne pokrajine Vojvodine.
Konferenciju su p
 Kompanija "Color Media Communications" i magazin "Diplomacy&Commerce" tradicionalno, i ove godine
su organizovali konferenciju "Vojvodina u 2022." u velikoj sali Skupštini Autonomne pokrajine Vojvodine.
Konferenciju su podržali  Pokrajinska vlada, Skupština Autonomne Pokrajine Vojvodine, Pokrajinski
sekretarijat za kulturu, javno informisanje i odnose sa verskim zajednicama i kompanija "Dijamant". Igor
Mirović, predsednik Pokrajinske vlade je otvorio konferenciju gde je rekao da je cilj konferencije da
predoči šta će u nekim najvažnijim društvenim sferama života doneti godina koja je tek počela.
"Za nas u Vojvodini je najvažnje pitanje unutrašnjeg zajedništva. Primetio sam da sam smo brod koji se
zove Vojvodina proteklih šest godina vodili bez ijednog ozbiljnijeg međunacionalnog incidenta. To je od
izuzetnog značaja za to naše zajedništvo koje gradimo jer je ono preduslov i to ne samo kada je reč o
odnosu većinskog naroda i manjinskih zajednica već i o zajedništvu i solidarnosti i sa onim manjinskim
grupama koje su uvek u fokusu javnosti i koje se razvijaju i čija se prava nadograđuju i u tome moramo
da učestvujemo svim svojim kapacitetima što i činimo. Ovo je preduslov za ekonomski i ukupni društveni
razvoj. I mi smo taj ekonomski razvoj poslednjih šest godina provodili na jedan osmišljeni način koji je
doveo do konkretnih rezultata. 2022. godina mora biti godina snažnijeg kontinuiteta u tom smislu. 2022.
mora biti početak novog razvojnog perioda" - istakao je Mirović. U prvom panelu Vojvodina, evropski
region - Kako iskustva iz  drugih država mogu da pomognu napretku Pokrajine govorili  su: Nenad
Ivanišević, pokrajinski sekretar za privredu i turizam, Boško Vučurević, predsednik PKV, Balla Tullia
Imola, ministar,  savetnik ambasade Rumunije u Beogradu i  Nataša Pavlović,  direktorka Turističke
organizacije Vojvodine.
Nenad Ivanišević, pokrajinski sekretar za privredu i turizam istakao je da Srbija nije propustila svoju
šansu u tranziciji već je i zvezda vodilja celog regiona. Kako kaže, 2000. godine je 60% mladih želelo da
radi u državnoj upravi, a po poslednjem istraživanju iz 2021. manje od 20% sanja državni posao jer žele
da rade u privatnom sektoru. To pokazuje razvoj privatnih kompanija koje nude mogućnosti da se oni
zaposle.
Boško Vučurević, predsednik PKV je rekao da sinergija između regiona mora biti čvršća i jača.
"Planiramo i pravimo akcione planove. Trudimo se da pokupimo dobre prakse, na primer sa Mađarskom
imamo mnogo veći izvoz od uvoza. Svakako se treba uvezivati i umrežavati kako bismo produbljivali
postojeće saradnje koje su aktivne u regionu" - istakao je Vučurević.
Nataša Pavlović, direktorka Turističke organizacije Vojvodine je ekskluzivno predstavili #vojvodinamično
kao slogan za ovu godinu s kojim će Turistička organizacija Vojvodine promovisati aktivni turizam i
aktivni odmor, gde će mnogo aktivnosti biti na Fruškoj gori od kojih je izdvojila "Tour de Fruška" i "Walk
and Wine".
"Trudićemo se da dočaramo svima šta sve Vojvodina ima da ponudi i da zaista bude vojvodinamična
godina  za  sve  nas"  -  istakla  je  Pavlović.  U  drugom panelu  Zelena  agenda  i  zelena  ekonomija  -
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Poljoprivreda i zaštita životne sredine kao glavni aduti održive budućnosti Vojvodine učestvovali su:
Jelena Blagojević, državni sekretar u ministarstvu poljoprivrede, šumarstva i  vodoprivrede, Stefan
Gligorić, dipl. ing. voćarstva i povrtlarstva, Predrag Nenin predstavnik kompanije "Dijamant", Aleksandar
Milovanović, generalni sekretar SUMP-a, Roland Kokai, direktor JP "Vojvodinašume" i Dušan Radanović,
član upravnog odbora odgajivača ovaca Srbije i poljoprivredni proizvođač.
"Poruka svim poljoprivrednicima je da konkurišu na sve konkurse koje ministarstvo poljoprivrede,
šumarstva i vodoprivrede raspisuje, od nacionalnih do evropskih i iz različitih fondova" - navela je Jelena
Blagojević, državni sekretar u ministarstvu poljoprivrede, šumarstva i vodoprivrede.
"Sa zadovoljstvom može da se istakne da je broj poljoprivrednika koji koristi ove subvencije sve veći, što
se odražava i na naš izvoz koji iz godine i godine raste tako da smo u 2021. godini izvezli preko pet
milijardi dolara jer poljoprivrednici unapređuju svoju proizvodnju" - istakla je Blagojević.
Predrag Nenin, predstavnik kompanije "Dijamant", objasnio je šta za njih znači da u misiji kompanije
stoji biti odgovoran prema životnoj sredini i društvenoj zajednici u celini.
"Dijamant postoji preko 80 godina i najznačajnije je reći da preko 90% sirovina koje Dijamant prerađuje
potiču iz Republike Srbije, iz takozvane primarne proizvodnje i samim tim Dijamant je upućen i na
lokalnu poljoprivredu i na lokalnu proizvodnju sirovina. S druge strane, životna sredina je nešto na šta
neminovno proces u Dijamantu utiče i samim tim je to deo poslovne politike Dijamanta. Ne samo da se
formalno zadovolje zakonski zahtevi koji se neosporno moraju zadovoljiti nego se teži da se količine
zagađujućih materija dodatno smanje i ukinu" - naveo je Nenin.
Roland Kokai, direktor JP "Vojvodinašume" je istakao da se aktivno radi na pošumljavanju u skladu sa
zakonom, raspoloživim prostorom i brojem sadnica kao i zaštiti i brizi o postojećim sadnicama i da je u
Vojvodini veoma važno držati balans između obradivih oranica i šuma jer su obe strane važne za budući
razvoj i napredak pokrajine. U trećem panelu Kakve gradove, sela, puteve i mostove gradimo Na koji
način da urbanizacija Pokrajine ne ugrozi očuvanje kulturnog i industrijskog nasleđa učestvovali su:
Ognjen Bjelić,  pokrajinski  sekretar  za  energetiku,  građevinarstvo i  saobraćaj,  Dragana Milošević,
pokrajinska sekretarka za kulturu, javno informisanje i odnose sa verskim zajednicama, Naser Mostafa,
direktor projektnog biroa MHM-Projekt i Slobodan Jović, član Upravnog odbora Društva arhitekata Novog
Sada.
Ognjen Bjelić, pokrajinski sekretar za energetiku, građevinarstvo i saobraćaj istakao je da Vojvodina živi
svoj san danas.
"Izdali smo najveći broj građevinskih dozvola u istoriji. preko 40% od ukupnog broja izdatih dozvola na
teritoriji Srbije. Naši dalji ciljevi su umrežavanje svih lokalnih samouprava daljom izgradnjom puteva,
brzih saobraćajnica, autoputeva, kako bi se povezali delovi pokrajine koji su bili u zapećku kako bi
učestvovali ravnopravno u tržišnoj utakmici i budu zapaženi na mapi domaćih i stranih investitora" -
naveo je Bjelić.
Dragana  Milošević,  pokrajinska  sekretarka  za  kulturu,  javno  informisanje  i  odnose  sa  verskim
zajednicama objasnila  je  da pod zaštitom različitog stepena ima čak 759 kulturnih dobra koja su
značajna za našu kulturu, veru i istoriju.
"Veoma je organizovan sistem zaštite kulturne baštine i zakonski je regulisano da pre dobijanja dozvola
za gradnju, moraju nadležne institucije da provere teren i daju svoju ocenu da li se tu može nastaviti sa
planiranim građevinskim projektom. Planiranim zakonom o kulturnom nasleđu očekujemo da će se ceo
sistem i dalje unaprediti"  - zaključila je Milošević. Ne samo snaše i  salaši  - Manjinske zajednice u
Vojvodini kao most saradnje Srbije sa regionom i šansa za pokretanje privrednog razvoja ruralnih
područja je četvrti panel u kome su govorili: Žolt Sakalaš, potpredsednik Pokrajinske vlade i pokrajinski
sekretar za obrazovanje, propise, upravu i  nacionalne manje - nacionalne zajednice, Pavel Surovi,
direktor Kulturnog centra u Kisaču, Goran Kaurić, zamenik pokrajinskog sekretara za kulturu, javno
informisanje i odnose sa verskim zajednicama, Valentin Vencel, direktor Novosadskog pozorišta, Sergej
Tamaš, savetnik u Pokrajinskom sekretarijatu za regionalni razvoj, međuregionalnu saradnju i lokalnu
samoupravu i Mirko Štark, predsednik Jevrejske opštine u Novom Sadu.
Žolt Sakalaš, potpredsednik Pokrajinske vlade i pokrajinski sekretar za obrazovanje, propise, upravu i
nacionalne manje - nacionalne zajednice rekao je da je zaštita prava nacionalnih manjina kod nas
istorijski čvrsto utemeljena, te da se može reći da je zaštita manjinskih prava na višem nivou nego u
nekim delovima Evrope.
"Mi imamo dobro ustanovljen sistem i fokus je raditi na implementaciji naših postojećih procesa i svega
što smo se obavezali Akcionim planom u okviru poglavlja 23 u procesu pristupanja EU" - naglasio je
Sakalaš.
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Goran Kaurić,  zamenik pokrajinskog sekretara za kulturu, javno informisanje i  odnose sa verskim
zajednicama istakao je da treba govoriti o manjinskim zajednicama kao o mostovima saradnje ne samo
unutar pokrajine već i šire, povezivanje sa regionom što bi dovelo do razvoja ruralnih delova Vojvodine.
"Jedan od strateških ciljeva Srbije je ulazak u EU gde su naše prve komšije Mađarska, Rumunija,
Hrvatska, Slovačka već članice. Većina manjinskih zajednica ovih država je upravo u Vojvodini i to treba
da bude lokomotiva da se uključe i matične zemlje i upravo će to pospešiti prosperitet Srbije i ubrzanje
pristupa EU" - pojasnio je Kaurić. U poslednjem panelu Vojvodina je ženskog roda - Ravnopravnost
polova,  rodno  senzitivno  budžetiranje  i  žene  kao  potencijal  učestvovali  su:  Smiljka  Jovanović,
pokrajinska sekretarka za finansije, Tijana Palkovljević, upravnica Galerije Matice srpske, Aranka Međeši,
predsednica Etno kluba "Oteto od zaborava", Dragana Đermanović, predsednica Bee Premium Grupe,
Nina Mitić, pomoćnica ministarke, Ministarstvo za ljudska i manjinska prava i društveni dijalog i Agota
Vitkai Kučera, profesor, Akademije umetnosti Univerziteta u Novom Sadu.
Smiljka Jovanović, pokrajinska sekretarka za finansije je rekla da smo se u domenu uključivanja rodne
komponente proteklih godina bavili kvantitativno da uvedemo što više ovih programa a sada krećemo sa
kvalitativnog stanovišta da ih poboljšavamo i dalje implementiramo.
"Pomaci se svakako vide. Treba još raditi, ali u Vojvodini je svakako uočljivo da se inicijative prihvataju i
uvode" - istakla je Jovanović.
Nina Mitić, pomoćnica ministarke, Ministarstvo za ljudska i manjinska prava i društveni dijalog je istakla
da je Vlada u poslednjem sazivu prepoznala da rodna ravnopravnost mora dobiti sopstveno ministarstvo
koje i dokazalo svoje postojanje, prvenstveno pripremom i usvajanjem krovnih zakona koji regulišu ovu
oblast i na osnovu koji su usvojene stategije 2021-2030 i sada je aktuelna priprema akcionih planova.
"Veoma je važno da se građani uključe u javne rasprave o ovim planovima jer će onda učestvovati u
donošenju novih politika" - naglasila je Mitić.
Vojvodina u 2022. je opravdala svoj epitet da je događaj koji  otvara pitanja od značaja za razvoj
Vojvodine u narednoj godini.
Konferencija  je  i  dalje  dostupna  online  i  možete  je  pogledati  na  YouTube  kanalu  Color  Media
Communications.
Foto: Mladen Sekulić
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Kompanija "Color Media Communications" i magazin "Diplomacy&Commerce" tradicionalno, i ove godine
su  organizovali  konferenciju  "Vojvodina  u  2022."  koja  je  upravo  počela  u  velikoj  sali  Skupštini
Autonomne pokrajine Vojvodine.
Konferenciju je otvorio Igor Mirović, predsednik Pokrajinske vlade koji je rekao da je cilj konferencije da
predoči šta će u nekim najvažnijim društvenim sferama života doneti godina koja je tek počela.
"Za nas u Vojvodini je najvažnje pitanje unutrašnjeg zajedništva. Primetio sam da sam smo brod koji se
zove Vojvodina proteklih šest godina vodili bez ijednog ozbiljnijeg međunacionalog incidenta. To je od
izuzetnog značaja za to naše zajedništvo koje gradimo jer je ono preduslov i to ne samo kada je reč o
odnosu većinskog naroda i manjinskih zajednica već i o zajedništvu i solidarnosti i sa onim manjinskim
grupama koje su uvek u fokusu javnosti i koje se razvijaju i čija se prava nadograđuju i u tome moramo
da učestvujemo svim svojim kapacitetima što i činimo. Ovo je preduslov za ekonomski i ukupni društveni
razvoj. I mi smo taj ekonomski razvoj poslednjih šest godina sprovodili na jedan osmišljeni način koji je
doveo do konkretnih rezultata. 2022. godina mora biti godina snažnijeg kontinuiteta u tom smislu. 2022.
mora biti početak novog razvojnog perioda" - istakao je Mirović. "Sa velikim optimizmom ulazimo u
2022. godinu i kada je reč o ekonomskom razvoju i kada je reč o očuvanju društvene stabilnosti i
osobenosti koju Vojvodina ima. Vojvodina je u proteklih šest godina dobila mnogo konkretnih stvari, nije
bilo prazne priče, prema programu koji  je bio veoma konkretan i očekujem da i u narednoj godini
nastavimo sa istim tempom" - zaključio je Mirović.  Robert Čoban, predsednik Color Press Group i
organizator konferencije je na otvaranju, takođe rekao da ima zadovoljstvo da već četvrtu godinu se
ovde okupljamo i razgovaramo o ključnim temama za dalji razvoj Vojvodine. Ne samo da govorimo o
dostignutim rezultatima već i da pokušamo da predvidimo neke događaje koji će se dogoditi u ovoj
godini i da skrenemo pažnju ljudima koji donose odluke na teme koje se tiču svih nas. Konferencija je
postala prepoznatljiva kao događaj koji otvara pitanja od značaja za razvoj Vojvodine u narednoj godini.
Učesnici će kroz pet panela razgovarati o privredi, zdravstvu, turizmu, kulturi i mnogim drugim temama
u uslovima "nove normalnosti". Upravo zato i konferencija se održava u hibridnom obliku kako bi svi koji
nisu u mogućnosti da budu u svečanoj sali, konferneciju mogu pratiti  putem direktnog prenosa na
YouTube kanalu Color Media Communications.
U prvom panelu koji je u toku, Vojvodina, evropski region - Kako iskustva iz drugih država mogu da
pomognu napretku Pokrajine učestvuju: Nenad Ivanišević, pokrajinski sekretar za privredu i turizam,
Boško Vučurević, predsednik PKV, Balla Tullia Imola, ministar, savetnik ambasade Rumunije u Beogradu i
Nataša Pavlović, direktorka Turističke organizacije Vojvodine.
Više o programu konferencije možete pogledati na linku: http://communications.rs/vojvodinau2022/
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V Novom Sade dnes prebieha konferencia Vojvodina v 2022, ktorú organizujú spoločnosť Color Media
Communications a časopis Diplomacy & Commerce.
Hlas ľudu
0
VNovom Sade dnes prebieha konferencia Vojvodina v2022, ktorú organizujú spoločnosť Color Media
Communications ačasopis Diplomacy & Commerce.
Témy,  ktorými  sa účinkujúci  budú zaoberať,  sa  vzťahujú na ekonomický rozvoj  pokrajiny,  zelenú
ekonomiku,  propagovanie kultúry národnostných menšín mimo samotných menšín,  ako aj  rodovú
rovnosť a prítomnosť žien na vedúcich postaveniach.
Foto: Pokrajinská vláda
Otvárajúc konferenciu predseda pokrajinskej vlády Igor Mirović zdôraznil, že by sa konferenciou malo
prísť kodpovedi čo vnajdôležitejších spoločenských oblastiach prinesie rok, ktorý začal. "Výsledkom toho,
čo Vojvodina urobila už vroku 2020, na začiatku pandémie, ako aj počas celého minulého roku, rezultuje
dobrým ekonomickým rastom. Vzhľadom na rok 2019 máme veľmi dobré ukazovatele, keď hovoríme
oroku, ktorý je za nami, achceme, aby aj rok 2022 bol pokračovaním toho dobrého hospodárskeho roku,"
povedal Mirović. Podľa jeho slov vo Vojvodine je 98-tisíc nezamestnaných aposlednýkrát taký počet bol
vroku 1988.
"V nasledujúcom roku budeme mať aj nový infraštruktúrny obraz Vojvodiny. Vmarci to bude rýchly vlak
zBelehradu do Nového Sadu, zintenzívnia sa práce na výstavbe Fruškohorského koridoru, začneme aj
svýstavbou diaľnice Belehrad-Zreňanin, ako aj rýchlocesty medzi Somborom aKikindou."
Okrem projektov, dôležitých pre rozvoj pokrajiny, pre Vojvodinu sú dôležitá aj otázka jednotnosti. Ako
zdôraznil predseda pokrajinskej vlády, počas minulých 6 rokov sa vo Vojvodine neudial takmer ani jeden
incident založený na národnostnej príslušnosti. Je to podľa neho predpokladom ďalšieho hospodárskeho
avšeobecne spoločenského rozvoja.
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U Skupštini Vojvodine danas je održana konferencija "Vojvodina u 2022" u organizaciji Kompanije "Color
Media Communications" i magazina "The Economist".

Konferenciju je otvorio predsednik Pokrajinske vlade Igor Mirović i izrazio zadovoljstvo što pokrajinska
administracija već godinama učestvuje na ovom skupu.

"Ove godine u Vojvodini imamo velike investicione projekte i moći ćemo da je uporedimo sa 2019.
Podsetiću da za mesec i  po dana otvaramo ultra brzu prugu Beograd-Novi Sad u koju mnogi nisu
verovali, intenziviramo radove na Fruškogorskom koridoru, privreda dobro radi i na istorijskom smo
minimumu po broju nezaposlenih u Vojvodini kojih je sada 98.000, a svemu tome doprinosi odlična
društvena klima, jer u poslednjih 6 godina nismo imali ni jedan ozbiljan međunacionalni incident i to
zajedništvo smo podsticali kroz niz konkretnih projekata", rekao je Mirović.

Učesnici konferencije su kroz pet panela razmenili iskustva i ideje od značaja za razvoj Vojvodine u
narednoj godini, a neke od tema o kojima se govorilo su zaštita životne sredine, urbanizacija Pokrajine,
pokretanje privrednog razvoja ruralnih područja i rodna ravnopravnost.

Osim društvenog dijaloga o važnim temama organizatori ističu i konkretne benefite.

"Jedan od primera je konferencija 2019. godine u kojoj smo kao temu imali opasnost od pandemije,
prikazali film Variola vera, i tada je sekretar za zdravstvo rekao da opasnost nije tako daleko i da mora
da budemo spremni. Institucije su se unapred pripremile i taj prvi udar Kovida u Vojvodini je dočekan
kako je i trebalo i to je pokazalo koliko je važan dijalog na ovim konferencijama", izjavio je predsednik
Color Press Grupe, Robert Čoban.

Na panelima se konkretno razgovaralo o Vojvodini kao evropskom regioni i kako iskustva iz drugih
država  mogu  da  pomognu  napretku  Pokrajine,  o  zelenoj  agendi  i  zelenoj  ekonomiji,  odnosno
poljoprivredi i zaštiti životne sredine kao glavnim adutima održive budućnosti Vojvodine.

Čula su se i mišljenja o tome na koji način može da se postigne da urbanizacija Pokrajine ne ugrozi
očuvanje kulturnog i industrijskog nasleđa, kao i da li su manjinske zajednice u Vojvodini most saradnje
Srbije sa regionom i šansa za pokretanje privrednog razvoja ruralnih područja.

Jedan od panela nazvan je "Vojvodina je ženskog roda" i bio je posvećen ravnopravnosti polova, rodno
senzitivnom budžetiranju i ženama kao potencijalu privrednog razvoja.

Kao i na prethodnim, na ovoj godišnjoj konferenciji posvećenoj razvoju Vojvodine učestvovali su čelni
ljudi Pokrajinske vlade, predstavnici republičke vlade, ambasadori evropskih zemalja, ekonomisti i vodeći
privrednici iz Vojvodine.
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Predsednik Pokrajinske vlade Igor Mirovic otvorio je danas konferenciju „Vojvodina u 2022“, ciji je cilj da
ponudi odgovore na pitanje šta ce u najvažnijim oblastima društvenog života doneti ova godina.

Na konferenciji ucestvuju clanovi Pokrajinske vlade, ambasadori, ekonomisti i privrednici koji ce, u okviru
pet panela, razmeniti iskustva i ideje od znacaja za razvoj Vojvodine.
„Sa velikim optimizmom ulazimo u 2022. godinu. Zahvaljujuci snažnom odgovoru na pojavu pandemije,
uspeli smo da se vratimo na trasu dobrog trenda u odnosu na 2019. godinu i danas imamo odlicne
ekonomske pokazatelje“, rekao je Mirovic.
Predsednik je istakao da ce se danas govoriti o nekoliko tema – o zelenoj ekonomiji i zaštiti životne
sredine, velikim infrastrukturnim projektima, urbanizaciji i ocuvanju kulturno-istorijskog nasleda, kao i o
položaju nacionalnih manjina i rodnoj ravnopravnosti – temama koje su vec u krugu strateških prioriteta
Pokrajinske vlade.
„Pred nama je godina koju ce obeležiti veliki infrastrukturni projekti, izgradnja važnih saobracajnica,
otvaranje  brze  pruge od Novog Sada do Beograda.  Osim toga,  nastavicemo intenzivnu izgradnju
industrijskih zona, cime stvaramo uslove za dolazak stranih investitora“, rekao je Mirovic.
On  je  naveo  da  je  jedno  od  najvažnijih  pitanja  u  Pokrajini  pitanje  ukupne  društvene  klime  i
medunacionalnih  odnosa,  napomenuvši  da  od  2016.  godine,  od  kada  je  izabran  za  predsednika
Pokrajinske vlade, u Vojvodini nismo imali gotovo nijedan medunacionalni incident.
„Radili smo na izgradnji još snažnijeg poverenja izmedu vecinskog naroda i manjinskih zajednica i upravo
je ta društvena klima – klima zajedništva u Vojvodini, ali i na nivou Republike Srbije dovela do saradnje
na velikim projektima – i takve odnose cemo negovati i u buducnosti“, izjavio je Mirovic.
Predsednik je podsetio na to da je Vojvodina u 2022. godinu ušla sa budžetom od gotovo 90 milijardi
dinara, što je 30 milijardi više od budžeta iz 2016. godine, ocenivši da je to rezultat koji je stvorila
privreda u Vojvodini, zahvalivši na tome privrednim društvima i privrednicima.
„To je temelj i za svaki drugi razvoj. Budžet sadrži i sve elemente rodno odgovornog budžetiranja, a
njegov znatan deo bice usmeren u poljoprivredu i ekologiju – oblasti o kojima ce se i danas diskutovati“,
rekao je Mirovic, podsetivši da je Vojvodina prva u Srbiji donela Deklaraciju o zaštiti životne sredine, kao
i da je u toku izgradnja tri precistaca otpadnih voda.
Predsednik „Kolor pres grupe“ Robert Coban rekao je da konferencija cetvrtu godinu zaredom donosi
diskusije o aktuelnim temama koje se odnose na razvoj Vojvodine, ali i sugestije, rešenja i nove predloge
za njegovo unapredenje.
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Voditelj:
Za ekonomski i ukupan društveni razvoj Vojvodine, najvažnije je unutrašnje zajedništvo, a u poslednjih 6
godina u Pokrajini nije zabeležen ni jedan ozbiljniji međunacionalni incident. To je otvarajući konferenciju
Vojvodina u 2022., izjavio predsednik Pokrajinske Vlade Igor Mirović. Detalje donosi Đuro Vukelić.
Reporter:
Mirović sa velikim optimizmom gleda na ovu godinu i kada je reč o ekonomskom razvoju, očuvanju
osobenosti Vojvodine, ali i kada se radi o borbi protiv Kovid pandemije. Broj nezaposlenih hje smanjen
na trodecenijski minimum 98.000, a realizuju se i krupni infrastrukturni projekti.
Igor Mirović, predsednik Pokrajinske Vlade:
U Martu ćemo putovati i ultra brzim vozom od Novog Sada do Beograda za nekih 35, četrdeset minuta u
najbržoj varijanti. Intenziviraće se radovi na izgradnji Fruškogorskog koridora. Počećemo i druge važne
infrastrukturne  zahvate.  Autoput  od  Beograda  prema Zrenjaninu  pa  dalje  do  Novog  Sada  i  brzu
saobraćajnicu od Sombora do Kikinde.
Reporter:
Intenzitet građevinarstva u Vojvodini Mirović ilustruje podatkom o lane izdatih 11.000 građevinskih
dozvola, što je više od 40 odsto ukupnog broja u Srbiji. Pokrajinska Vlada finansira gradnju 3 prečistača i
fabrika vode.
Igor Mirović, predsednik Pokrajinske Vlade:
U ovoj godini nas očekuje novi investicioni ciklus, kada je reč o izgradnji postrojenja za pijaću vodu u
Beočinu, Temerinu, Odžacima. Kada govorimo o finansiranju iz Pokrajinskih izvora, naravno Republika će
izdvojiti mnogo više sredstava.
Reporter:
Konferencija  o  Vojvodini  u  2022.,organizovala  je  kompanija  Color  Media  Communications  pod
pokroviteljstvom Pokrajinske Vlade. Na 5 panela raspravljano je o regionalnoj privrednoj saradnji, zaštiti
prirodne sredine, razvoju infrastrukture, manjinskim pravima i ravnopravnosti polova.
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U skupštini Vojvodine održana je konferencija „VOJVODINA U 2022.“
Učesnici  su  razgovarati  o  privredi,  zdravstvu,  turizmu,  kulturi  i  drugim temama,  a  mi  smo pred
konferenciju razgovarali sa organizatorom konferencije, Robert Čoban bio je gost jutra. Čoban kaže da
četvrti put u saradnji sa pokrajinskog Vladom zaista i isto skupština Vojvodine trudimo se da svake
godine obuhvati mu pet nekih tema za Ko je smatrao da su aktuelna i važne. Evo baš su u oči pandemije
u februaruuplata konferencija biopanel u zdravstvu i tada još Corona si učila neki daleki virus u Kini oko
koji verovatno nikad nećeš doći ovde i sve sve sve Tada je to smo izvukli posle pokraj sekretar Gojković i
Edita Stokić iz Kliničkog centra što rekli su sve pripremili za slučaj da se to desi i zaista ti nekim prvi
rezultati vojvode na početku pandemije koje su bili znatno bolje republičkog proseka tu pazi valina to da
se to zaista desiti.
Danas u 9:30 30, otvara gospodinj Mirović predsednik pokrajinske Vlade prvi panel će biti panelu kome
će predstavnicinekoliko ambasada znači ambasadori nekoliko zemalja i pokrajinski sekretar za turizam i
privredu Nenad Ivanišević, direktorka Turističke organizacije Vojvodine Nataša Pavlović i  gospodin
Vučrović iz Privredna komora Vojvodine će govoriti kako Vojvodina u saradnji sa raznim regionima i
raznim drugim državama može da usvoji
Drugi panel će se ticatii poljoprivrede uopšte te neke zelene agende svega što je vezano za poljoprivredu
od ekologiji koja je postala tema broj jedan proteklih meseci
Poslednji poslednji panel se tiče da kažem naših sugradjanki sugradjanka nazvali smo ga Vojvodina je
ženskog roda je li tako,gde će pokrajinska sekretarka Smiljka Jovanović za financije jedna od dve članice
da kažem žene u pokrajinskoj Vladi biće i Dragana Milošević u trećem panelu ću govoriti o tome rodna
senzitivnom budžetiranje, znači da se vodi računa kada se novac raspoređuje da tu prostu žene budu
zastupljeni je i biće naravno predstavnice brojnih institucija koje su žene Tijana Palkovljević iz Galerije
Matice Srpske i još mnogo mnogo drugih žena iz iz iz mesta ko će govoriti upravo o tome
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U Skupštini Vojvodine danas je održana konferencija "Vojvodina u 2022" u organizaciji Kompanije "Color
Media Communications" i magazina "The Economist"U Skupštini Vojvodine danas je održana konferencija
"Vojvodina u 2022" u organizaciji Kompanije "Color Media Communications" i magazina "The Economist"

Konferenciju je otvorio predsednik Pokrajinske vlade Igor Mirovic i izrazio zadovoljstvo što pokrajinska
administracija vec godinama ucestvuje na ovom skupu.

"Ove godine u Vojvodini imamo velike investicione projekte i moci cemo da je uporedimo sa 2019.
Podseticu da za mesec i  po dana otvaramo ultra brzu prugu Beograd-Novi Sad u koju mnogi nisu
verovali, intenziviramo radove na Fruškogorskom koridoru, privreda dobro radi i na istorijskom smo
minimumu po broju nezaposlenih u Vojvodini kojih je sada 98.000, a svemu tome doprinosi odlicna
društvena klima, jer u poslednjih 6 godina nismo imali ni jedan ozbiljan medunacionalni incident i to
zajedništvo smo podsticali kroz niz konkretnih projekata", rekao je Mirovic.

Ucesnici konferencije su kroz pet panela razmenili iskustva i ideje od znacaja za razvoj Vojvodine u
narednoj godini, a neke od tema o kojima se govorilo su zaštita životne sredine, urbanizacija Pokrajine,
pokretanje privrednog razvoja ruralnih podrucja i rodna ravnopravnost.

Osim društvenog dijaloga o važnim temama organizatori isticu i konkretne benefite.

"Jedan od primera je konferencija 2019. godine u kojoj smo kao temu imali opasnost od pandemije,
prikazali film Variola vera, i tada je sekretar za zdravstvo rekao da opasnost nije tako daleko i da mora
da budemo spremni. Institucije su se unapred pripremile i taj prvi udar Kovida u Vojvodini je docekan
kako je i trebalo i to je pokazalo koliko je važan dijalog na ovim konferencijama", izjavio je predsednik
Color Press Grupe, Robert Coban.

Na panelima se konkretno razgovaralo o Vojvodini kao evropskom regioni i kako iskustva iz drugih
država  mogu  da  pomognu  napretku  Pokrajine,  o  zelenoj  agendi  i  zelenoj  ekonomiji,  odnosno
poljoprivredi i zaštiti životne sredine kao glavnim adutima održive buducnosti Vojvodine.

Cula su se i mišljenja o tome na koji nacin može da se postigne da urbanizacija Pokrajine ne ugrozi
ocuvanje kulturnog i industrijskog nasleda, kao i da li su manjinske zajednice u Vojvodini most saradnje
Srbije sa regionom i šansa za pokretanje privrednog razvoja ruralnih podrucja.

Jedan od panela nazvan je "Vojvodina je ženskog roda" i bio je posvecen ravnopravnosti polova, rodno
senzitivnom budžetiranju i ženama kao potencijalu privrednog razvoja.

Kao i na prethodnim, na ovoj godišnjoj konferenciji posvecenoj razvoju Vojvodine ucestvovali su celni
ljudi Pokrajinske vlade, predstavnici republicke vlade, ambasadori evropskih zemalja, ekonomisti i vodeci
privrednici iz Vojvodine.
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Predsednik  Vučić  je  u  dvodnevnoj  poseti  Kini.  Vučić  je  ugostio  najboljeg  tenisera  sveta,  Novaka
Đokovića. Radnici JKP Put rade punom parom na železničkoj stanici. Najstariji park u Novom Sadu biće u
potpunosti rekonstruisan. Radovi u Dunavskom parku počinju sledeće nedelje. U Skupštini Vojvodine
organizovana je  konferencija  "Vojvodina u 2022."  a  u  organizaciji  kompanije  Color  Media  Press  i
Magazina "The Economist". Konferenciju je otvorio predsednik Vlade Vojvodine, Igor Mirović.
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Šta ce to u najvažnijim oblastima društvenog života doneti ova godina, pokušali su da odgovore ucasnici
konferencije "Vojvodina 2022" koja je juce otvorena u Novom Sadu. Cilj konferencije „Vojvodina u
2022“, koja je juce otvorena u našem gradu je da ponudi odgovore na pitanje šta ce u najvažnijim
oblastima društvenog života  doneti  ova godina.  Pored clanova Pokrajinske vlade,  na konferenciji
ucestvuju ambasadori, ekonomisti i privrednici koji, u okviru pet panela, razmenjuju iskustva i ideje od
znacaja za razvoj Vojvodine.

„Sa velikim optimizmom ulazimo u 2022. godinu. Zahvaljujuci snažnom odgovoru na pojavu pandemije,
uspeli smo da se vratimo na trasu dobrog trenda u odnosu na 2019. godinu i danas imamo odlicne
ekonomske pokazatelje“, kazao je Igor Mirovic, predsednik Pokrajinske vlade.

Na skupu je posebno aktuelno bilo nekoliko tema, zelena ekonomija i zaštita životne sredine, veliki
infrastrukturni projekti, urbanizacija i ocuvanje kulturno-istorijskog nasleda, kao i položaju nacionalnih
manjina i rodna ravnopravnost.

„Pred nama je godina koju ce obeležiti veliki infrastrukturni projekti, izgradnja važnih saobracajnica,
otvaranje  brze  pruge od Novog Sada do Beograda.  Osim toga,  nastavicemo intenzivnu izgradnju
industrijskih zona, cime stvaramo uslove za dolazak stranih investitora“, rekao je Mirovic.

Predsednik Pokrajinske vlade rekao je da je Vojvodina u 2022. godinu ušla sa budžetom od gotovo 90
milijardi dinara, ocenivši da je to rezultat koji je stvorila privreda u Vojvodini.

On je podsetio i da je Vojvodina prva u Srbiji donela Deklaraciju o zaštiti životne sredine, kao i da je u
toku izgradnja tri precistaca otpadnih voda.
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